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Reštaurácia KAŠTIEĽ
Pozývame Vás na posedenie v príjemnom prostredí 

novootvorenej reštaurácie Kaštieľ v Stropkove na Zámockej ulici, 
ktorá sa otvára už 1. 12. 2011 a ponúka:

- bohatú ponuku jedál, nápojov, široký výber vín
- možnosť rezervácie miest pre uzavretú spoločnosť
- prípravu rodinných a spoločenských osláv (svadby, krstiny,
  promócie, výročia, obchodné jednania a pod.)
Reštaurácia je otvorená denne od 10.00 do 22.00 hod.,
cez víkendy do 24.00 hod.

Kontakt: 0905 484 109, 0918 434 686.
Tešíme sa na Vašu návštevu.

Ubehol rok od komunálnych volieb
Ako vnímajú dianie v meste porazení kandidáti a primátor?
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Editoriál
Na Stropkovských 

dňoch medu som sa zho-
várala s úspešným včelá-
rom Gabrielom Foťkom. 
Tvrdil, že náš, slovenský 
med, je jedným z najkva-
litnejších na svete a že na 
rôznych medzinárodných 
súťažiach a výstavách sa 
naši včelári neraz stretá-
vajú aj so závisťou zo stra-
ny kolegov z vyspelejších 
západoeurópskych krajín. 
Málokto vie, že kritériá na 
získanie ochrannej znám-
ky Slovenský med sú oveľa 
prísnejšie ako štandardy 
Európskej únie. Skrátka 
a dobre, dalo by sa pove-
dať, že sme jednou z vče-
lárskych veľmocí, čo nás 
môže právom napĺňať hr-
dosťou. Pretože slovenský 
človiečik je už raz taký, že 
si veľmi neverí a vo vzťa-
hu k iným, najmä zápa-
doeurópskym národom, 
pociťuje často komplexy. 
Neopodstatnené, ale pred-
sa. A odrazu prídu niekde 
slovenskí včelári, ukážu 
výsledky práce svojich vče-
ličiek, svojho umu a svojich 
rúk a svet len neveriacky 
krúti hlavou. To naozaj po-
teší. (Len pre zaujímavosť, 
pred nami sú napríklad 
Ukrajinci, ktorí pri včelárení 
používajú prastaré, niekto 
by povedal, že až primitív-
ne techniky, napriek tomu 
produkujú snáď najlepší 
med na svete.) Takže páni 
včelári, prajem vám zdra-
vé včelstvá, kvalitný med, 
chutnú medovinu, veľa na-
sledovníkov a už sa teším 
na ďalšie Stropkovské dni 
medu. A ďakujem za to, že 
robíte našej krajine vo sve-
te také dobré meno.

Hasičské zbrojnice za milióny zívajú prázdnotou
Koncom minulého roka boli 

v  Bžanoch  a  Havaji  dokončené 
projekty  na  vybudovanie  nových 
hasičských  staníc.  Investície  do-
siahli  spolu  vyše  500  tis.  eur  (15 
mil.  korún),  no  objekty  dodnes 
neslúžia svojmu účelu a obce do-
plácajú na ich prevádzku. V Havaji 
ani Bžanoch totiž nemajú potreb-
né vybavenie zbrojníc ani hasičskú 
posádku. Projekty boli financova-
né z prostriedkov EÚ s 5-percent-
nou  spoluúčasťou  samospráv. 
O  ich  realizácii  rozhodla  ešte 
predchádzajú-
ca vláda. Podľa 
starostu Havaja 
S t a n i s l a v a 
V i ň a r s k é h o 
však  celý  zá-
mer budovania 
nových  staníc 
nebol  dotiah-
nutý  do  konca. 
„Objekty sa do-
končili a tým to 
skončilo. Obci 
vznikli nákla-
dy už pri spo-
lufinancovaní 
a teraz je po-
trebné budovu vykurovať. V sú-
časnosti tam máme uskladnenú 
techniku po dobrovoľnom hasič-
skom zbore, ktorý kedysi v obci 
fungoval,“ uviedol starosta. Nová 
zbrojnica  vznikla  ako  prístavba 
obecného  zdravotného  strediska. 
Obec  ju počas najbližších  štyroch 
rokov nesmie využívať na iný účel, 
no na zriadenie hasičského zboru 
prostriedky nemá. 

V Bžanoch je podľa starostu aj 
vzhľadom  na  blízkosť  rekreačnej 
oblasti Domaša – Valkov hasičská 

zbrojnica  s  posádkou  potrebná. 
Ani  ich nová budova však neslúži 
svojmu účelu. Priestory využívajú 
terénni  sociálni  pracovníci  pôso-
biaci v obci. Na rozdiel od Havaja 
nemajú  v Bžanoch okrem niekoľ-
kých hadíc žiadnu hasičskú techni-
ku. „Z obecných peňazí si ju určite 
nemôžeme dovoliť zakúpiť, ale 
máme záujem, aby tu bol zriade-
ný hasičský zbor. Možno sa nám 
v budúcnosti podarí presadiť, aby 
tu fungovala posádka, pretože 
v prípade požiaru, povedzme na 

Valkove, by sa čas na zásah vý-
raznejšie skrátil v porovnaní s vý-
jazdom zo Stropkova,“ uviedol M. 
Fečko. 

Riaditeľka  kancelárie  Prezídia 
Hasičského  a  záchranného  zboru 
mjr.  PhDr.  Dana  Šebestová  pove-
dala, že v súčasnosti sa neuvažuje 
so  zriadením  nových  staníc  HaZZ 
v  našom  okrese.  Hasičov  i  po-
trebnú techniku by si mali zabez-
pečiť  samotné  obce.  „Máme za 
to, že ak obec splnila stanovené 
kritéria a požiadala o pridelenie 

finančných prostriedkov a ná-
sledne zrekonštruovala hasičskú 
zbrojnicu, má záujem aj o jej 
prevádzku, financovanie a od-
bornú prípravu členov obecného 
hasičského zboru,“ vysvetlila  D. 
Šebestová. 

Zriadenie  a  akcieschopnosť 
obecného hasičského zboru upra-
vuje zákon o ochrane pred požiar-
mi  a  vyhláška  ministerstva  vnút-
ra  o  hasičských  jednotkách.  Za 
minimálne  vybavenie  obecného 
hasičského  zboru  alebo  závodné-

ho  hasičského 
zboru  sa  po-
važuje,  ak  má 
akcieschopnú 
c i s t e r n o v ú 
automobi lo -
vú  striekačku 
alebo  doprav-
ný  automobil 
s  motorovou 
str iekačkou, 
m i n i m á l n e 
300-metrové 
hadicové  ve-
denie,  osob-
né ochranné 
p r a c o v n é 

prostriedky  používané  pri  zdolá-
vaní požiarov alebo na vykonáva-
nie záchranných prác pre každého 
zamestnanca  alebo  člena  hasič-
ského družstva, vecné prostriedky 
na rozoberanie, uvoľňovanie a od-
straňovanie konštrukcií pri zásahu. 
Obecný hasičský zbor sa považuje 
za akcieschopný, ak sú v hasičskej 
zbrojnici do určeného časového li-
mitu výjazdu pripravení na výjazd 
na zásah najmenej štyria členovia 
zboru. 

Keďže  náklady  na  prevádzku 
hasičskej zbrojnice, zakúpenie ha-
sičskej  techniky, materiálno-tech-
nické  vybavenie  a  vykonávanie 
odbornej prípravy členov obecné-
ho hasičského zboru musia znášať 
obce, dá sa predpokladať, že vzhľa-
dom na nedostatok financií budú 
nové zbrojnice v Havaji a Bžanoch 
prázdne aj naďalej.    -np-

Karpaty, Karpaty, viem, nič nepoviete.
Dávno už zmĺkol strašnej vojny ryk.
Ale tak, ako my, vy nezabudnete.
Čerstvé kvety zdobia večný pamätník.
Karpaty, Karpaty...

Mesto Stropkov
Vás srdečne pozýva na

SPOMIENKOVÉ STRETNUTIE,
ktoré sa uskutoční

28. novembra 2011 o 14.00 hod.
pri príležitosti 67. výročia

oslobodenia mesta Stropkov
Program:

14.00 hod. - Pietny akt - kladenie vencov k pamätnej tabuli
 - báseň
 - príhovory

V utorok mimoriadne 
zasadá zastupiteľstvo
V  pondelok  predpoludním  sa 

stretnú  členovia  mestskej  rady, 
aby  prejednali  jednotlivé  body 
rokovania  na  mimoriadne  zasad-
nutie  mestského  zastupiteľstva, 
ktoré  je  naplánované  na  utorok, 
29. novembra o 15.00 hod. V rám-
ci  prevodov  nehnuteľností  bude 
schvaľovaný predaj exekuovaného 
bytu na ulici Hrnčiarskej  a mesto 
tiež po odobrení poslancami uzav-
rie zmluvný vzťah so spoločnosťou 
Valkov – KOVO, s.r.o. na prenájom 
kaštieľa.  Na  programe  rokovania 
poslancov  budú  aj  pripravova-
né  vianočné  trhy  –  určený  bude 

termín  ich  konania  a  cenník  po-
platkov  za  prenájom  predajných 
miest. 

-np-

Hasičská stanica v Havaji
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-ada-, -Bd-

Čo si myslíte o sedemnásťročných 
vodičoch?

M. A. (Stropkov): Nie je to správ-
ne.  Myslím  si,  že  sedemnásťroční 
ľudia  nemajú  toľko  zodpovednosti, 
aby  sa  za  volantom  dokázali  sprá-
vať  tak  ako  treba.  Možno  by  bolo 
rozumnejšie zvýšiť tú hranicu až na 
21 rokov. Myslím si, že v takom veku 
je už človek zodpovednejší.

Rasťo (Stropkov): Podľa  mňa 
bol  omyl  znížiť  vekovú  hranicu  na 
sedemnásť rokov. Veď ešte aj vodiči 
okolo  dvadsiatky  spôsobujú  vďaka 
svojej  nezodpovednosti  množstvo 
dopravných nehôd. Sedemnásťroční 
ľudia sú ešte mladí a nezodpovední 
a  nepomôže  ani  dozor  skúseného 
vodiča.  Podľa  mňa  tých  osemnásť 
rokov, kedy sa mohol človek stať vo-
dičom, bola optimálna hranica.

Iveta (Stropkov): Podľa mňa  je 
to  hlúposť.  Sedemnásťroční  mladí 
ľudia sú akí sú a hoci musia mať pri 
sebe  skúseného  vodiča,  nemyslím 
si, že bol dobrý nápad znížiť vekovú 
hranicu držiteľov vodičského opráv-
nenia. Podľa mňa  ju mali  skôr  zvý-
šiť,  pretože  človek dajme  tomu po 
dvadsiatke  je  určite  zodpovednejší 
ako v sedemnástich.

I. B. (Stropkov): Myslím si, že začať šoférovať v sedemnástke je priskoro 
najmä z hľadiska vodičských schopností a zodpovednosti. Hoci je pravdou, 
že ani vyšší vek nie je zárukou, že človek bude dobrým vodičom. Myslím si, 
že hranica osemnásť rokov bola rozumná.

Milan Boršč (Nová Kelča): 
Mladí sedemnásťroční ľudia sú ešte 
nezodpovední,  za  volant  rozhodne 
nepatria.  Navyše  nechápem,  načo 
sú  im  vodičáky,  keď  aj  tak  môžu 
jazdiť  len  pod  dohľadom  skúse-
ného  šoféra.  Keby  to  záležalo  odo 
mňa, tak tú hranicu posuniem až na 
dvadsať rokov.

Polícia hlási
Kradli cigarety a prázdne 

fľaše
Z  prečinov  krádeže  a  porušova-

nia  domovej  slobody  obvinili  minu-
lý  týždeň  stropkovskí  policajti  dvoch 
Stropkovčanov  vo  veku  15  a  18  rokov. 
Obvinená dvojica v sobotu 19. 11. 2011 
v čase okolo 19.30 hod. vošla cez otvo-
renú  bránku  na  dvor  jedného  z  rodin-
ných  domov  v  Stropkove.  Prešli  až  ku 
kotolni,  na  ktorej  boli  otvorené  dvere 
a  ukradli  odtiaľ  13  pollitrových  fliaš 
od  piva  a  3  otvorené  škatuľky  cigariet. 
Bezprostredne po spáchaní krádeže po-
licajti oboch zadržali. Mladíci  sú stíhaní 
na slobode. 
Prišla o peňaženku a doklady

19.  novembra  oznámila  na  OO  PZ 
v  Stropkove  E.  L.,  že  v  bare  Viktória 
v  Stropkove  jej  neznámy  páchateľ  od-
cudzil peňaženku s osobnými dokladmi. 
Prípad bol kvalifikovaný ako priestupok 
proti majetku a prešetrujú ho stropkov-
skí policajti. 

Niekto mu ukradol mobil
20.  novembra  oznámil  na  OO  PZ 

v Stropkove V. K., že na presne neziste-
nom mieste mu neznámy páchateľ  od-
cudzil  mobilný  telefón  zn.  Nokia  6303 
bielo-striebornej  farby.  Prípad  bol  kva-
lifikovaný ako priestupok proti majetku 
a prešetrujú ho stropkovskí policajti.

Alkohol za volantom
21.  novembra  počas  výkonu  ob-

chôdzkovej  služby  zistila hliadka OO PZ 
Stropkov  jazdu  pod  vplyvom  alkoholu 
u  vodiča  P.  E.  z  Brezničky,  ktorý  riadil 
osobné motorové vozidlo medzi obcami 
Breznička a Veľkrop. Pri dychovej skúške 
na  zistenie  množstva  požitia  alkoholic-
kých  nápojov  mu  bola  nameraná  hod-
nota 1,01 ml/l alkoholu v dychu.

Novela cestného zákona upravuje aj vek, v ktorom si môže vodič pr-
výkrát sadnúť za volant. Oproti minulosti, keď museli vodiči dovŕšiť osem-
násť  rokov,  teraz budú môcť  jazdiť od  sedemnástich, ale  len  so  sprievo-
dom človeka, ktorý je držiteľom vodičského preukazu viac ako desať rokov. 
Našich piatich respondentov sme sa pýtali, čo si myslia o znížení spodnej 
vekovej hranice u vodičov na sedemnásť rokov.

AnketaAnketa Anketa

Za volant si môžu sadnúť už sedemnásťroční
R. Gostič: „Rozhodujúcim faktorom nie je vek, ale osobnosť vodiča.“

Po  novelizácii  zákona  o  cestnej 
premávke sa znížil vek na udelenie vo-
dičského oprávnenia skupiny B z osem-
násť rokov na sedemnásť. Spolumajiteľ 
Autoškoly  Ivana  Róbert  Gostič  len 
prednedávnom absolvoval  školenie  za-
merané práve na túto zmenu v zákone. 
„Vo výučbe nenastali žiadne zmeny, 
sedemnásťroční sa budú v autoškolách 
učiť presne to, čo dospelí ľudia, rov-
nako budú u nich prebiehať aj skúšky. 
Rozdiel je v tom, že sedemnásťročný 
vodič bude musieť jazdiť len v prí-
tomnosti osoby, ktorá má vodičský 
preukaz najmenej desať rokov. Tou 
osobou nemôže byť hocikto. Zákonný 
zástupca sedemnásťročného vodiča 
musí polícii predložiť žiadosť s mena-
mi vodičov, ktorých určil ako dohľad 
v aute. Ich počet nie je presne stano-
vený, taktiež nemusí byť zákonný zá-
stupca zároveň sprievodnou osobou. 
Čerstvý vodič musí so sprievodcom 
jazdiť až do dovŕšenia osemnástky 
a zároveň najmenej tri mesiace od 
obdržania vodičského preukazu. To 
znamená, že keď dostane vodičské 
oprávnenie mesiac pred dovŕšením do-
spelosti, ešte dva mesiace po tom musí 
jazdiť len pod dohľadom,“ ozrejmil 
a dodal, že pred mnohými rokmi mohli 
robiť skúšky v autoškole už sedemnásť-
roční,  ale  vodičský preukaz obdržali  až 
v  osemnástke.  Podľa novšieho  zákona, 
ktorý platil až doposiaľ, mohol kurz au-
toškoly  absolvovať  aj  sedemnásťročný 
človek,  ale  skúšky  robil  až  po  oslave 
osemnástych  narodenín.  Zaujímalo 
nás, ako to bude vyzerať pri policajných 

cestných kontrolách. „Sedemnásťročný 
potrebuje pri jazde len vodičský preu-
kaz podobne ako osoba, ktorá bude se-
dieť vedľa neho. Zoznam osôb opráv-
nených robiť vodičovi dozor bude mať 
polícia k dispozícii a policajná hliadka 
si bude môcť na dopravnom inšpekto-
ráte overiť, či ide ozaj o niektorú z osôb 
uvedených v žiadosti, ktorú podal zá-
konný zástupca.“  Podľa  zákona  osoba, 
ktorá  môže  sedemnásťročného  vodiča 

sprevádzať, musí byť držiteľom platné-
ho  vodičského  preukazu  najmenej  de-
sať  rokov a má presne také  isté povin-
nosti ako vodič. Je povinná podrobiť sa 
cestnej  kontrole aj dychovej  skúške na 
alkohol a musí sedieť vpredu na mieste 
spolujazdca. 

Zákonný  zástupca,  alebo  sedem-
násťročný  budúci  vodič,  môže  žiadosť 
s  menami  oprávnených  sprievodných 
vodičov  predložiť  na  dopravný  inšpek-
torát  buď  hneď  po  ukončení  kurzu 

autoškoly,  alebo  pri  preberaní  vodič-
ského  oprávnenia.  Ďalšou  možnosťou 
je odovzdať ju pri nástupe do kurzu uči-
teľovi autoškoly, ktorý ju doručí polícii. 
Pokiaľ  žiadosť  s  menami  oprávnených 
sprievodcov  nepredloží  ani  pri  prebe-
raní  vodičského  oprávnenia,  šoférovať 
nesmie. V prípade, že chce zmeniť niek-
torú  z  oprávnených  osôb,  je  potrebné 
urobiť tak na dopravnom inšpektoráte. 
Nie  je nutné  ísť  osobne  za  skúšobným 
komisárom,  tieto  záležitosti  môže  vy-
baviť napríklad pracovník, ktorý mu vy-
dal  vodičské  oprávnenie.  V  Autoškole 
Ivana  majú  v  súčasnosti  šesť  sedem-
násťročných  žiakov,  na  Slovensku  už 
absolvovalo skúšky v autoškole približ-
ne  dvesto  mladistvých.  Zaujímal  nás 
názor Róberta Gostiča na zníženie veku 
vodičov  osobných  áut.  „Niekedy sme 
robili kurzy aj na malé skútre, ktoré 
mohli riadiť už pätnásťroční vodiči. 
Keď si prišli po troch rokoch urobiť 
kurz na osobné auto, bolo vidieť, že 
už majú veľa skúseností s cestnou pre-
mávkou a k celej problematike pristu-
pujú inak. Čo sa týka zodpovednosti, 

myslím si, že tak, ako môže byť sedem-
násťročný vodič zodpovedný, môže byť 
aj tridsiatnik nezodpovedný. Všetko je 
o konkrétnom človeku. Myslím si, že by 
nebolo na škodu, keby budúci držitelia 
vodičských preukazov bez ohľadu na 
vek absolvovali psychotesty, pretože 
moje skúsenosti z dlhodobej praxe na-
svedčujú tomu, že nie všetci vodiči sú 
psychicky spôsobilí riadiť auto alebo 
motocykel. To nie je o veku, ale o kon-
krétnom človeku.“    -ada-
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Stropkovčan Kamil Homoľa povedie volebnú kampaň SDKÚ-DS
„V roku 2010 bol každý presvedčený, že tu bude naveky vládnuť Fico a SNS“

Čo bude obnášať práca šéfa vo-
lebného tímu strany?

  Pre  SDKÚ pracujem už 12  rokov. 
Viackrát  som  bol  členom  volebného 
štábu  a  teraz  som  dostal  príležitosť 
viesť  celý  volebný tím.  Táto práca  za-
hŕňa  komplex  činností  od  riadenia 
reklamy,  inzercie,  televíznych  spotov, 
organizáciu  podujatí  až  po  prípravu 
kandidátov,  mediálne  výstupy  strany 
atď. 

Predčasné voľby sa uskutočnia 
10. marca, kampaň teda prebieha na 
prelome rokov. Čím bude špecifická?

Štandardne sa volebný štáb 
formuje zhruba  rok pred voľba-
mi, tentoraz je to podstatne me-
nej.  Druhé  špecifikum  je,  že  je 
krátko po predchádzajúcich voľ-
bách, čiže ľudia ešte majú v hla-
vách  kampaň  spred  poldruha 
roka. Ďalšia vec, je obdobie zimy 
a Vianoc a na Slovensku sme sa 
na parlamentné voľby nikdy ne-
pripravovali v takomto období. 

Môže sa aj tento fakt odra-
ziť na volebnej účasti?

Samozrejme. Aj keď do akej 
miery,  to  budeme  vedieť  až  po 
voľbách, pretože je to ťažko ako-
koľvek zmerať. Celé to tiež bude 
do  značnej  miery  o  schopnosti 
strán  mobilizovať  svojich  voli-
čov. Aby aj po  tom všetkom, čo 
sa udialo, zvlášť na pravej strane 
politického  spektra  boli  strany 
schopné  osloviť  a  dostať  k  ur-
nám svojich voličov. 

Poslednými udalosťami 
v slovenskej politike sú zrejme najviac 
znechutení hlavne stredopraví voliči. 
Na druhej strane ľavicových voličov 
inklinujúcich k najsilnejšej opozičnej 
strane ich politickí lídri v uplynulom 
období nesklamali. Ako budete viesť 
kampaň, aby ste presvedčili pravico-
vého voliča ísť voliť? 

Máme  časový  deficit  v  tom,  že 
hlavnú  téma,  na  ktorej  sa  rozpadla 
vláda  –  euroval,  sme  dlhé  mesiace 
komunikovali  zdržanlivo.  Pritom  náš 
koaličný  partner  si  už  počas  rokovaní 
robil  kampaň  bilboardami  a  rôznymi 
brožúrkami. Teraz  to musíme dohnať. 
Začali  sme  organizovať  verejné  dis-
kusie  a  komunikovať  s  ľuďmi,  kde  sa 
snažíme  vysvetľovať  o  čo  vlastne  ide 
a že eurovalom nedotujeme nejakého 
tučného  Gréka.  Že  euroval  a  pôžička 
Grécku nie  je to  isté. Máme za sebou 
prvé akcie v menších mestách. Všade 
bolo plno, všade sa ľudia pýtali a bolo 
to  konštruktívne.  V  januári  už  môže 

Volebný tím koaličnej SDKÚ – DS povedie do rozbiehajúcej sa kampa-
ne 33-ročný rodák zo Stropkova a súčasný poslanec NR SR Kamil Homoľa. 
Z  pozície  člena  volebných  štábov  sa  podieľal  na  ich  činnosti  už  od  roku 
2002, vedúcim volebného štábu sa stal aj vo voľbách v roku 2010 a je ním 
opäť v súčasnosti. V rozhovore sme sa vrátili k pádu vlády i aktuálnym uda-
lostiam v slovenskej politike. Dodajme, že naše stretnutie sa uskutočnilo 
ešte pred minulotýždňovým prepuknutím kauzy odpočúvania. Pri autori-
zácii sme K. Homoľu požiadali aj o vyjadrenie k tejto téme.

byť situácia, čo sa týka povedomia ľudí 
o celej téme úplne iná ako dnes. 

Ako vnímate aktuálnu situáciu 
v slovenskej politike? Momentálne 
je viac rozporov medzi bývalými ko-
aličnými partnermi SaS vs. SDKÚ ako 
povedzme medzi tradičnými rivalmi 
Smer vs. SDKÚ. Paradoxom pritom je, 
že ide o názorovo blízke strany politic-
kého spektra a niekdajších koaličných 
partnerov... 

Naši kolegovia zo SaS nám už viac-
krát  odkázali,  že  sme  vlastizradcovia, 
že sme Slovensko zahnali do vazalstva 

a podobne. Z toho je vidieť, že v komu-
nikácii  a  postojoch  k  eurovalu  niečo 
škrípe.  Pretože  keď  niekomu  poviem, 
že je vlastizradca, tak potom na druhý 
týždeň  sa  mu  neponúkam  do  vlády. 
Alebo keď poviem,  že euroval  je  taký 
zlý,  že  za  žiadnu cenu zaňho nezahla-
sujem, tak nemôžem potom toho isté-
ho partnera tlačiť, aby to išiel schváliť 
so Smerom. Tam  je  tá unikátnosť po-
stoja SaS a  tam  je problém SaS. Lebo 
nedá  sa  byť  koaličným  partnerom  51 
týždňov  a  jeden  týždeň  v  opozícii.  Je 
úplne  normálne  viazať  nejaké  dôleži-
té hlasovanie  s  dôverou,  ale  je  úplne 
nenormálne povaliť vlastnú vládu bez 
toho, aby sme mali nejakú alternatívu

Na základe doterajších priesku-
mov je však zrejmé, že po marcových 
voľbách nebude možné bez SaS, rov-
nako ako povedzme bez SDKÚ, zosta-
viť pravicovú vládu. 

Presne  si  pamätám  situáciu  zo 
začiatku roka 2010. Takmer každý bol 

presvedčený, že na Slovensku bude na-
veky vládnuť Fico a SNS a nikdy to ináč 
nebude. Po voľbách sa však opäť budú 
nanovo  rozdávať karty. Tá  rovnica má 
dnes veľa neznámych. Iným spôsobom 
sa bude vyvíjať situácia po voľbách, už 
len keď budeme vedieť odpovedať na 
jednu otázku – dostane sa SNS do par-
lamentu,  alebo  nie?  A  tých  otázok  je 
strašne veľa. Ako sa hovorí, porcujeme 
medveďa a ten ešte behá po lese. Čiže 
teraz  je naším hlavným cieľom urobiť 
prvý krok - náš volič  je buď sklamaný 
alebo nemá chuť ísť voliť, alebo nevie, 
čo sa tu udialo a potrebuje to vysvetliť. 
Toto je teraz náš hlavný cieľ. Kľúčovou 
otázkou bude, či trojblok SDKÚ – KDH 
– Most bude mať viac ako Smer. Už to 
veľa  napovie,  ako  by  mohla  vyzerať 
nová vláda. 

SDKÚ má momentálne spome-
dzi parlamentných strán najviac me-
dializovaných káuz – platinové sitká, 

striebro, byty v Bratislave. Ako to 
chcete svojim voličom v kampani 
vysvetliť? V minuloročnej kam-
pani boli stredobodom pozor-
nosti kauzy Smeru či SNS, teraz 
je hlavným aktérom SDKÚ. 

Neviem,  či  bude  baviť  ľudí 
vysvetľovať,  že  si  niekto  kúpil  za 
3 milióny byt,  čo  je  trhová cena. 
Proste sa mi zdá,  že kauzy, ktoré 
máme  niekedy  súvisia  aj  s  tým, 
aké  máme  nastavené  novinár-
ske  prostredie. My  sme  vládnou 
stranou,  mali  sme  premiérku 
a  senzory  nastavené  na  nás  sú 
citlivejšie. Mne sa na tom najviac 
nepáči  tá  relativizácia.  Že  všetci 
sú  rovnakí  a  jedni  aj  druhí majú 
kauzy.  Odmietam,  aby  sme  boli 
v polohe, že máme také isté kauzy 
ako Smer. Veď vtedy  vznikali mi-
liardové škody pre štát. A  to  isté 
je  aj  s  platinou.  Je  tam  kontrola 
z  Úradu  vlády  aj  NKÚ.  V  každej 
strane  môže  vzniknúť  problém. 

A ak sa po týchto kontrolách potvrdia 
podozrenia, majú konať príslušné orgá-
ny. Za nikoho sa neskrývame. To je zá-
sadný rozdiel medzi súčasnou a pred-
chádzajúcou  vládou.  Nezametáme 
problémy pod koberec.

Absolvovali ste pár predvoleb-
ných stretnutí, ako vnímajú celú situ-
áciu zúčastnení ľudia? Nehľadajú po 
tom všetkom už aj nejakú inú alterna-
tívu pravicovej strany ako SDKÚ?

Tie  stretnutia  sú  o  tom,  že  naj-
prv nás vyhrešia,  že  čo  sme  to urobi-
li  a  prečo  sme  to  neudržali  a  potom 
prichádzajú  tie  prozaické  otázky,  že 
problémy, ktoré sa za  rok a pol  začali 
riešiť,  ale nevyriešili  sa úplne. Pri po-
sledných  stretnutiach  s  ministerkou 
Luciou Žitňanskou sa  ľudia veľa pýtali 
na  situáciu  v  justícii.  Takisto  sa  veľa 
rozpráva  o  ekonomike,  bezpečnosti 
úspor,  príchode  investorov  a  nových 
pracovných miestach, ale podstatnými 
otázkami sú pre nás aj školstvo alebo 

zdravotníctvo. 
Má ešte SDKÚ čo ľuďom ponúk-

nuť? A hlavne, dokáže okrem skal-
ných voličov prilákať aj nových? 

Myslím si že aj veľa ľudí, ktorí ne-
volili SDKÚ budú uvažovať o SDKÚ. Aj 
kvôli  tomu,  že  pre  Slovensko  je  dôle-
žitá  európska  perspektíva.  Hroziace 
problémy si vyžadujú spoločný postup 
a Slovensko nie  je taký obor, ktorý sa 
zavrie  a  povie  si  –  nás  sa  to  netýka. 
Týka  sa  nás  to,  lebo máme  spoločnú 
menu,  lebo  80%  toho,  čo  vyrobíme, 
vyvážame do krajín EÚ a sami nezvlád-
neme  vyriešiť  problémy  v  Európe. 
Ponúkame  veci,  ktoré  sú  v  takýchto 
ťažkých časoch dôležité. To je spoľah-
livosť  a  zodpovednosť.  Spoľahlivosť 
v  tom  slova  zmysle,  že  bez  toho,  aby 
sme to hovorili sami, tak všetky ostat-
né strany komunikujú, že keď si vedia 
predstaviť  nejakú  vládu,  tak  väčšina 
vždy  spomenie  SDKÚ.  Zodpovednosť 
preto,  že  SDKÚ-DS  je osvedčená  stra-
na, s ktorou sa dá rozumne dohodnúť, 
a s ktorou dohoda platí. Máme skúse-
nosti s  reformami. Boli  časy, keď sme 
preberali vládu s 20% nezamestnanos-
ťou,  boli  sme  v  izolácii  alebo  daňové 
zaťaženie bolo až na úrovni 40%. 

Aký tipujete volebný výsledok?
Rád tipujem, ale v tomto prípade je 

to veľmi ťažké... Myslím si, že ešte mô-
žeme byť veľmi prekvapení. Že celková 
situácia  po  Vianociach  a  na  jar môže 
byť zaujímavá. Môžu tu byť rôzne vply-
vy, môžeme čakať turbulencie, vieme, 
čo  sa  deje  v  Taliansku  a  Francúzsku. 
Veľa dynamického  sa bude diať  aj  na 
Slovensku.  Vznikajú  nové  politické 
strany. Tých vstupov môže byť strašne 
veľa a myslím si, že to môže dopadnúť 
pozitívnejšie ako si myslia sympatizanti 
dnes už bývalých vládnych strán. 

Aký je váš pohľad na aktuálnu 
kauzu odpočúvania a aký môže mať 
vplyv na prebiehajúcu kampaň i vo-
lebné výsledky?

Je nám úplne jasné, že toto obča-
nov znechucuje. Navyše takéto spravo-
dajské hry a  špinenie politických pro-
tivníkov  robia  aj  zlé  meno  Slovensku 
v  zahraničí.  Nie  je  v  poriadku,  ak  je 
v  spoločnosti  nedôvera  k  orgánom 
štátu, je veľmi zlé, ak sú v médiách po-
dozrenia,  že  tajné  služby  monitorujú 
premiérku a tiež nie je absolútne v po-
riadku, ak sú médiá riadené politikmi. 
Minulý  týždeň  bol  odvolaný  jeden 
minister.  Podľa  nás  to  však  nestačí. 
Nevieme  ešte  ako  to  ovplyvní  voľby, 
ale  vieme,  že  dnes  je  najdôležitejšie, 
aby sme ľuďom vrátili vieru, že štát je 
pre nich spoľahlivým partnerom. A to 
sa dá jedine tak, že bezodkladne bude-
me navrhovať a prijímať dobré rozhod-
nutia  a  riešenia,  ktoré  vrátia  dôveru 
ľudí v systém, v ktorom žijeme. Ponúkli 
sme riešenie, návrh zákona, ktorý má 
upraviť problematiku odpočúvania tak, 
aby  sa  podobné  situácie  ako  vznikla 
v posledných dňoch eliminovali.  -np-
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Smútočné oznámenie
S hlbokým zármutkom oznamujeme, že dňa 

21. 11. 2011 nás vo veku 86 rokov po ťažkej chorobe na-
vždy opustila naša mamka a babka Anna Podolonovičová 
rod. Birošová z Duplína. Ďakujeme všetkým príbuzným 
a známym, ktorí sa s ňou prišli rozlúčiť na jej poslednej 
ceste za prejavy sústrasti a kvetinové dary.

Smútiaca rodina. 

Smútočné oznámenie
Dobrý človek nikdy nezomiera v srdciach tých, ktorí 

ho milovali... 
S hlbokým zármutkom sme sa rozlúčili s našim milo-

vaným manželom, otcom a bratom Martinom Novákom, 
ktorý nás náhle opustil vo veku 61 rokov. Ďakujeme 
všetkým za prejavy sústrasti a kvetinové dary.

Manželka Ľudmila, deti Martin, Nikola, Simona, 
brat Dušan a sestra Marta s rodinou. 

Spomienka
22. decembra si pripomíname 7. výročie, čo nás 

navždy opustil náš milovaný manžel, otec a dedko Emil 
Štim zo Stropkova. Kto ste ho poznali, venujte mu s nami 
tichú spomienku a modlitbu.

S láskou a úctou spomínajú manželka,
dcéry s rodinami a vnúčatá.

Spomienka
Dňa 28. 11. 2011 uplynuli dva roky, čo nás navždy 

opustila Helena Mačošková, rod. Vrábľová, rodáčka 
z Korunkovej. V modlitbách na ňu spomínajú manžel, 
syn a celá rodina.

Kto ste ju poznali, venujte jej tichú spomienku 
a modlitbu.

Včelári sa prezentovali na 5. ročníku Stropkovských dní medu
G. Foťko: „Teší nás, že si túto akciu ľudia tak obľúbili.“

Už starovekí Gréci považovali med 
za  dar  bohov,  Egypťania  ho  pridávali 
do  jedál.  Známy  bojovník  za  dôstoj-
né miesto medu  v  liečbe  Juraj Majtán 
zo  Slovenskej  akadémie  vied  zistil, 
že  slovenské  medy  sú  veľmi  kvalitné, 

o  čom  svedčí  aj množstvo  ocenení  na 
zahraničných  výstavách  a  súťažiach. 
Výskumy  potvrdili,  že  tie  naše  horské 
majú dokonca lepšie vlastnosti ako no-
vozélandský  či  austrálsky  med.  Tento 
výnimočný prírodný produkt propaguje 
Slovenský  zväz  včelárov  ZO  Stropkov 
v  spolupráci  s  Mestom  Stropkov  už 
piaty rok. Stropkovské dni medu si zís-
kavajú u  širokej  verejnosti  stále  väčšiu 
obľubu. V piatok, 
hneď po slávnost-
nom  otvorení 
podujatia, vyhod-
notili  výtvarnú 
súťaž Včely a vče-
lári  očami  detí. 
Potom  bola  na 
programe prezen-
tácia  včelích  pro-
duktov  pre  ma-
terské a základné 
školy  spojená  s 
prednáškou  na 
tému  Propagácia 
značky  Slovenský 
med  v  podaní  predsedu  ZO  SZV 
Gabriela  Foťka.  Počas  celého dňa prú-
dilo  do  mestského  kultúrneho  stre-
diska množstvo  ľudí,  ktorí  prišli  nielen 
ochutnať  výsledky  práce  našich  včelá-
rov,  ale  aj  zásobiť  sa  pred  Vianocami 
včelími  produktmi.  Stropkovský  včelár 
Jozef Bednárik nás na akcii už tradične 
víta medovinou a treba uznať, že aj  tá 
tohtoročná  sa  vydarila.  Zhovárali  sme 
sa, ako  inak, o mede. „Ťažko povedať, 
ktorý med je najlepší. Dobré sú všetky, 

aj keď každý je trochu iný podľa toho, 
z akých zdrojov ho včely vyrobili. Veľký 
vplyv na kvalitu medu má aj včelár. Už 
v základnej definícii sa hovorí, že včely 
med ukladajú, zahusťujú, uskladňujú 
a ponechávajú v plástoch, aby dozrel 

a vyzrel. To má 
veľký vplyv na vý-
sledný obsah vody 
v mede. Včelár by 
ho mal vytočiť až 
po ukončení tohto 
procesu. Ako uka-
zujú výsledky na-
šich laboratórnych 
analýz, väčšina 
slovenských vče-
lárov takýto prob-
lém nemá, pretože 
vytáčajú kvalitný 
včelí produkt. Aj 

naši stropkovskí včelári získali ochran-
nú známku Slovenský med. Pre potre-
by získania tejto ochrannej známky sú 
stanovené normy kvality a akosti SZV. 
Treba podotknúť, že v týchto normách 
sú na kvalitu medu prísnejšie požiadav-
ky ako ich stanovuje EÚ. Obsah vody 
v mede je veľmi podstatným kritériom. 
Čím je vyšší, tým je väčšia pravdepo-
dobnosť, že med bude počas skladova-

nia kvasiť. Je dôležité uskladňovať ho 
v tmavých suchých priestoroch s teplo-
tou okolo 15 stupňov. Pri nahriatí nad 
40 stupňov sa ničí vyše polovica lieči-
vých látok. Najkvalitnejšie sú medy 
z jarnej a letnej znášky. Med a včelie 
produkty majú vďaka svojmu zlože-
niu mimoriadne pozitívny vplyv na 
ľudský organizmus.“  Zostava  včelárov, 
ktorí sa na Stropkovských dňoch medu 
v priestoroch  spoločenskej  sály  stretá-
vajú a prezentujú tu svoje celoročné úsi-

lie,  sa  v  podstate  ne-
mení.  „Do Stropkova 
chodíme veľmi radi už 
od prvého ročníka dní 
medu. Je tu fantastic-
ká atmosféra, skvelí 
ľudia a veľmi nás teší 
aj záujem verejnosti. 
Môžeme sa pochvá-
liť, že tu už máme 
aj svojich stálych 
zákazníkov, ktorí si 
nás každý rok vyhľa-
dajú a nakupujú od 
nás včelie produkty,“ 

usmievali  sa  manželia  Kseničovci  zo 
Svidníka. Okrem ochutnávky a nákupu 
včelích produktov sa mohli návštevníci 
pokochať  aj  pohľadom  na  nádherné 
sladké  výtvory,  ktoré  tu  vystavovali 
účastníci  súťaže  o  najkrajší  medovník 
a  vo  vestibule  boli  vystavené  súťažné 
výtvarné práce detí stropkovských škôl. 
V  sobotu  boli  Stropkovské  dni  medu 
venované  najmä  odbornej  verejnosti. 
Na programe bola odborná konferencia 
o včelárstve, na ktorej sa preberali témy 
ako  Právne  predpisy  súvisiace  s  vče-
lárstvom  (prednášal  Gabriel  Foťko), 
Nariadenie  vlády  SR  č.  31/2011  Z.  Z. 
o poskytovaní pomoci na podporu zlep-
šenia podmienok pri produkcii a obcho-
dovaní  s  včelími  produktmi  (prednášal 

Gabriel Foťko). V priebehu soboty boli 
v ponuke nielen včelie produkty, ale aj 
včelárske potreby. „Veľmi ma teší, keď 
sa ma ľudia už začiatkom jesene pýta-
jú, kedy budú Stropkovské dni medu. 
Ich záujem je dôkazom, že sa uberá-
me správnou cestou. Toto podujatie 
je vlastne posledným v roku a sym-
bolicky uzatvára aktivity včelárov na 
Slovensku. Nechcem predbiehať, ale 
radi by sme mu v budúcnosti dali ce-
loeurópsky rozmer,“  prezradil  predse-
da  ZO  SZV  v  Stropkove  Gabriel  Foťko. 
Rozhovor  o  práve  končiacej  včelárskej 
sezóne,  ale  aj  o  budúcnosti  včelárstva 
na Slovensku, ktorý nám na dňoch medu 
poskytol,  prinesieme  v  nasledujúcom 
vydaní Stropkovského Spektra.  -ada-
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Ako vnímajú dianie v meste rok po voľbách porazení kandidáti a primátor?
27.  novembra  uplynul  rok  od  volieb  do  orgánov  samospráv  miest 

a obcí. V Stropkove sa do boja o primátorské kreslo zapojilo až sedem kan-
didátov. Rok po voľbách sme oslovili všetkých z nich, aby zhodnotili vývoj 
v Stropkove za uplynulých 12 mesiacov. Šestica neúspešných kandidátov 
a víťaz minuloročných volieb odpovedali na nasledujúce otázky: 

1. Ako hodnotíte dianie v meste za posledný rok? 
2. Zapojili by ste sa do boja o primátorské kreslo opäť?

Ing. Milan Bzdil (nezávislý): 1. Podľa 
môjho  názoru  sa  veľa  pozitívneho  za 
posledný rok neurobilo, preto nie je veľ-
mi čo hodnotiť a na kritiku  je do volieb 
času dosť. Takže si musíme počkať, či sa 
náhodou situácia nezmení a začnú sa sta-
vať nájomné byty, pripravia sa pozemky 
na IBV, vybudujú sa detské ihriská, znovu 
sa  obnoví  činnosť  zrušených  oddelení 
v nemocnici, či reálne príde investor do 
priemyselného parku a či istý pán vedúci 
novovytvoreného odboru na MsÚ začne 
konečne pracovať na úrade a nie v bage-
térii. Počkajme si a uvidíme. Mne osobne 
lichotí to, že prácu, ktorú som robil sám 
na MsÚ,  teraz  robia  traja  zamestnanci, 
lebo jeden by to zrejme nezvládol.

2.  Túto  možnosť  do  budúcnosti 
nevylučujem  ani  nepotvrdzujem,  ale 
predpokladám  že  sa  znovu do boja  za-
poja  kandidáti,  ktorým  nešlo  o  to,  aby 
vo voľbách uspeli,  ale  iba pomohli  iné-
mu  kandidátovi.  A  aby  potom  mohli 
mať oni a ich rodinní príslušníci osobný 
prospech z ich kandidatúry. Hoci boli ne-
úspešní, aj tak boli spokojní s výsledkom 
vo voľbách. 

Milan Ďurica (kandidoval za SNS): 
1. Nehodnotím dianie v meste Stropkov, 
verím, že tak urobia občania v nasledu-
júcich komunálnych voľbách.

2. Áno,  zapojil by  som sa  znova so 
svojím  volebným  programom,  ktorý 
mojou osobou a mojím vyhlásením ga-
rantuje  rozvoj  mesta  a  nevylučoval  by 
som  spoluprácu  so  žiadnou  politickou 
stranou v meste Stropkov.

Ing. Alojz Glinský (SDKÚ-DS, KDH, 
SaS): 1.  Z  výsledkov minuloročných vo-
lieb  vyplýva,  že  o  ďalšom  smerovaní 
mesta  rozhodlo  zhruba  18%  stropkov-
ských  voličov. Ostatní  obyvatelia musia 
tento fakt rešpektovať. Terajšie vedenie 
mesta podľa mňa neprekročilo svoj tieň, 
o čom svedčí aj vývoj v meste za posled-
ný rok. Uvidíme, ako to zhodnotia voliči 
o  tri  roky.  Je na nás všetkých, aby  sme 
účasťou vo voľbách vyslovili  svoj názor. 
Štyri  roky  však  musíme  rešpektovať 
to,  čo  si  Stropkovčania  demokraticky 
vybrali. 

2.  Nie,  v  najbližších  voľbách  určite 
nebudem kandidovať. Podľa mňa bude 
toto mesto do vedenia potrebovať pod-
statne mladšieho a razantnejšieho člove-
ka. Takého, ktorý dokáže okolo seba sú-
strediť schopných ľudí, aby naše mesto 
pozdvihli.  Pretože  toto  bude  Stropkov 
o tri roky veľmi potrebovať. 

Ing. Imrich Hamarčák (nezávislý): 
1. Nesledujem dianie v Stropkove, pre-
tože pracujem a bývam inde.

2. Nie, nevidím ani jeden racionálny 
dôvod.

Mgr. Daniel Hubáč (nezávislý): 
1.  Zaujímam  sa  o  naše mesto  a  sledu-
jem dianie v ňom. Aj minuloročné voľby 
ukázali, že občania Stropkova pristupujú 
k vyhodnocovaniu diania v meste rôzne. 

Preto na toto dianie je dôležité nazerať 
cez  viaceré  pohľady,  ale  dôležitejšie 
je,  aby každý  z nás aktívne  robil  v pro-
spech  Stropkova  v  ktorejkoľvek  oblasti 
a  čo  najviac  v  rámci  svojich  možnosti 
a schopnosti.

2.  Minuloročné  voľby  mi  priniesli 
skúsenosti  pozitívne  i  negatívne,  nové 
poznatky,  ktoré  môžem  pracovne  aj 
osobnostne  zužitkovávať.  Ako  kandi-
dát  som  zastával  pred  rokom  volebný 
program a hodnoty, ktoré sú mi vlastné 
aj dnes, takže do volieb by som sa zapo-
jil  opäť.  Do  ďalších  volieb  je  ešte  dlhá 
doba. V súčasnosti sa teda snažím pôso-
biť naďalej čo najzodpovednejšie v tom-
to  období  života,  oblasti  a  práci,  ktorú 
práve zastávam. 

Ing. Marek Manduľa (nezávislý): 
1.  Všetci,  čo  sme  vo  voľbách  neuspeli, 
by sme sa mali na súčasný vývoj a dianie 
v našom meste dívať negatívne, niektorí 
z nás však medzitým boli rôzne uspoko-
jení,  resp.  ich účasť vo voľbách nemala 
čisté úmysly a určite nebolo  ich cieľom 
vo voľbách uspieť. Ja osobne patrím me-
dzi tých, čo vnímajú vývoj v meste veľmi 
negatívne,  nemyslím  len  posledný  rok, 
myslím  dlhé  obdobie  predtým.  To  bol 
aj  dôvod,  prečo  som  sa  uchádzal  v  ko-
munálnych  voľbách  o  dôveru  občanov. 
Posledný rok je len ukážkou ďalšej stag-
nácie  rozvoja nášho mesta, finančného 
a najmä morálneho úpadku, čoho dôka-
zom sú aj nechutné vyjadrenia v tomto 
týždenníku (tým nechcem obhajovať re-
daktora týchto novín). Správanie niekto-
rých  našich  spoluobčanov  sa  povyšuje 
nad ostatnými, zrejme z pocitu „lepšie-
ho  spoločenského  postavenia“,  to  nás 
však  vracia  pred  rok  1989,  kde  sme  si 
vybojovali demokraciu a slobodu slova, 
dnes sme však na všetko zabudli a zvykli 
sme používať presne to, čo bolo najväč-
ším problémom minulej doby. Je pravda, 
že práve tí,  ktorí  v  tej dobe prežili  svo-
je  najlepšie  roky,  tie  nekalé  skúsenosti 
dnes oprášili a dnes to zneužívajú v pro-
spech seba a sebe blízkych, samozrejme 
jedným  z  dôvodov,  prečo  sa  darí  staré 
praktiky dnes využívať je aj situácia v ce-
lej spoločnosti, morálny úpadok spoloč-
nosti, hospodárska kríza a strach zo stra-
ty zamestnania a straty sociálnych istôt 
svojej  rodiny.  Začnem  mestským  úra-
dom, na ktorý sa presunula určitá skupi-
na ľudí za zásluhy, iní odišli, a ich prácu 
vykonáva viac ľudí, o zvýšenej produkti-
vite práce  zbytočne budeme polemizo-
vať,  o  zvýšených  výdavkoch mestského 
úradu však niet pochýb. V čase krízy na 
nás zo všetkých strán útočí slovíčko „šet-
riť“,  otázne  je,  kto by mal  začať. Všetci 
čakáme na  spustenie  hnedého  priemy-
selného parku,  ktorý  už  od  svojej  pod-
staty  vyvoláva  úsmevy,  zostáva  mi  len 
veriť,  že si nájde svoje firmy a nedôjde 
len  k  presunu  zopár  strojov  z  jednej 
haly do druhej a naozaj sa vytvoria nové 

pracovné miesta. Pre mňa tŕňom v oku 
zostávajú  technické  služby,  ich  neefek-
tívna  činnosť,  prezamestnanosť  a  nízka 
kvalita  poskytovaných  služieb,  mest-
ská  eseročka  zjavne  trpí  zakoreneným 
klientelizmom,  jedinou  cestou  ako  je 
zabezpečiť efektívne fungovanie takejto 
spoločnosti  je  jej  privatizácia,  odstráni 
sa  klientelizmus  a  nezdravá prezamest-
nanosť, a určite konečne aj zneužívanie 
takejto spoločnosti na politické účely, to 
isté platí aj pre ďalšiu mestskú eseročku 
Byhos.  Neefektívne  nakladanie  s mest-
ským  rozpočtom  sa  potom  zákonite 
prejavuje  na  nedostatku  financií  v  ďal-
ších  sektoroch  nášho  spolužitia,  ktoré 
svojimi  aktivitami  zabezpečuje  mesto. 
Pozrime  sa  na  športoviská:  zanedbaný 
areál  pod  vlekom,  zrušená  skateboar-
dová dráha, nedokončená rekonštrukcia 
športovej haly, ktorá bola pred komunál-
nymi voľbami za výraznej politickej pod-
pory  akože  znovuotvorená  (chýbajúca 
ochrana  na  radiátory  –  tzv.  mantinely, 
nekvalitný  náter  palubovky,  zateplenie 
len z jednej strany, nevybudovaná vlast-
ná kotolňa, nevyužité priestory na pre-
nájom, z týchto dôvodov zánik mestskej 
halovej  futbalovej  ligy),  havarijný  stav 
futbalového  štadiónu a  s  tým súvisiaca 
znižujúca sa úroveň najväčšej stropkov-
skej novodobej  tradície  súčasnosti,  fut-
balu  (môžeme  byť  vďační  ľuďom,  ktorí 
často  na  úkor  svojho  voľného  času  sa 
venujú  stropkovskej  mládeži,  skúsme 
si predstaviť budúcnosť  týchto detí bez 
športu,  resp.  bez  možnosti  vyplnenia 
svojho  voľného  času).  Pozrime  sa  na 
naše námestie, ktoré ani po niekoľkých 
etapách  nie  je  dokončené,  naďalej  sa 
tam  nachádzajú  nevykúpené  pozemky 
a domy, apropo, tých problémových po-
zemkov  je  v  našom meste ďaleko  viac, 
na  niektorých  sa  nachádzajú  mestské 
stavby, kedy to chceme riešiť, „keď budú 
peniaze“,  povedali  by  kompetentní, 
alebo  skôr  nekompetentní?  Vráťme  sa 
k tým našim tradíciám, snáď asi najväč-
šia  je  v  súčasnosti  Stropkovský  jarmok, 
máme ešte nejakú, už asi nie, mali sme 
ešte Jazdecké preteky, ktoré po vyše 30 
rokoch sa  tento  rok nekonali, bohužiaľ, 
aby  som  neurazil  -  nechcem  zabudnúť 
na akcie menších komunít ako sú rybári, 
motorkári,  či  prvomájový  lampiónový 
sprievod...treba  im  poďakovať  za  udr-
žiavanie  a  rozvoj  spoločenského  života 
v  našom  mestečku.  Bytová  výstavba, 
infraštruktúra, o čom to vlastne píšem? 
Máte pravdu, nič  také u nás neexistuje 
a ani sa nechystá, pre koho? Veď nie je 
záujem,  všetci mladí  odchádzajú  odtiaľ 
preč,  krutá  realita  nielen  posledného 
roka. Mne  osobne  chýba  väčšia  kritika 
súčasného  vedenia  mesta,  prípadne 
hlasy opozície,  ktorá  sa v  komunálnych 
voľbách 2010 ukazovala ako dosť  silná, 
množstvo  ľudí  sa pýta,  čo  sa  stalo,  kde 
je opozícia, chýbajú mi väčšie kritiky na 
dianie v meste v týchto novinách, chýba-
jú mi  vyjadrenia našich poslancov,  buď 
nemajú priestor, alebo nemajú záujem, 
chýbajú mi vyjadrenia politických lídrov 
v  našom meste,  kde  sú?  Toto  sú  kom-
petentní  ľudia, ktorí majú povinnosť sa 
vyjadrovať k dianiu v našom meste, oni 
ho  v  súčasnosti  môžu  ovplyvniť,  akým 

spôsobom, to všetci uvidíme, ja osobne 
si nerobím ilúzie. Mesto má samozrejme 
množstvo ďalších kompetencií, uvidíme, 
čo sa bude diať s komunálnymi daňami, 
s vývojom v našom základnom školstve, 
zaujíma  ma  situácia  v  ABC  CVČ,  ktorá 
bola  pretriasaná  na  stránkach  tohto 
týždenníka, určite nás prekvapí ešte vý-
voj  okolo  našej  nemocnice.  Mám  však 
aj  pozitívne  očakávania  a  to  v  našom 
najúspešnejšom  športe  vo  futbale,  kde 
verím, že sa podarí úspešne vyriešiť ne-
blahá situácia a aspoň to čím je známe 
mesto Stropkov na  celom Slovensku  sa 
vráti tam kam patrí. 

2.  Určite  mám  záujem  do  budúc-
nosti  sa  podieľať  na  komunálnej  politi-
ke. Otázne je  len, či budem kandidovať 
ja  osobne  alebo  niekoho  podporím, 
a či to bude v najbližších voľbách alebo 
niekedy  v  budúcnosti,  všetko  závisí  od 
množstva okolností, ktoré dnes neviem 
predpokladať a ani ovplyvniť. 

MUDr. Peter Obrimčák (Smer-SD, 
ĽS-HZDS): 1. Rok 2011 je pre všetky obce 
a mestá na Slovensku rokom náročným 
a zložitým. Museli sa vyrovnať s drama-
tickým výpadkom finančných prostried-
kov od štátu na dotáciách z podielových 
daní, ktoré sú pre samosprávy hlavným 
zdrojom  príjmov.  Ale  uvedomujeme  si, 
že Slovensko sa nachádza v konkrétnych 
geopolitických  a  ekonomických  pod-
mienkach Európskej únie a dopady eko-
nomickej a hospodárskej krízy sa nevyhli 
žiaľ ani slovenskej ekonomike. Štát môže 
hospodáriť len s tými prostriedkami aké 
má. Nikto  z  nás  nemá  záujem  na  tom, 
aby sme sa neuváženým hospodárením 
štátu dostali na grécku cestu. Všetci si to 
uvedomujeme. Zmeneným možnostiam 
sa snažíme prispôsobiť aj výdavky mesta, 
šetriť, hľadať rezervy a zároveň aj zdro-
je možných príjmov. Situácia ukázala, že 
v  uplynulom  období  sme  prijali  dobrú 
stratégiu  rozvoja  mesta.  Množstvo  in-
vestičných  akcií,  do  ktorých  sa  mesto 
zapojilo,  by  sme  už  teraz  neuskutočni-
li. Bolo  ich za krátke obdobie veľa, boli 
administratívne  náročné  a  vyžadovali 
si  značnú  finančnú  spoluúčasť  mesta 
a  časť  z  nich  je  potrebné  ešte  ukončiť. 
Využili  sme  však príležitosť  v  čase,  keď 
finančných  prostriedkov  bolo  o  niečo 
viac  a  dnes  sú  naše  školy,  športoviská, 
verejné priestranstvá, mestské komuni-
kácie v dobrom technickom stave. Viem, 
že to nie  je dôvod na sebauspokojenie. 
Chýbajú  nám  moderné  detské  ihriská, 
pestrejšia  ponuka  športových  a  kultúr-
nych aktivít  s podporou mesta,  realizá-
cia IV. etapy námestia, rozbehnutie pre-
vádzky  hnedého  priemyselného  parku 
a pod. Tieto a mnoho ďalších úloh sme 
si  naplánovali  do  najbližšieho  obdobia. 
A  samozrejme  zabezpečiť  v  plnej  mie-
re  bežný  chod mesta,  škôl, materských 
škôl,  školských  zariadení,  mestských 
podnikov  a  zariadení  aj  v  období,  keď 
finančných prostriedkov  je  v  porovnaní 
s minulosťou skutočne menej. 

2.  Do  komunálnych  volieb  v  roku 
2010  som  išiel  po  zrelom  zvážení  so 
snahou  zúročiť  skúsenosti  a  dobré  vý-
sledky práce v predošlom období a pre-
to  nemám  dôvod  prehodnocovať  toto 
svoje rozhodnutie.  Pripravil: P. Novák
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Stropkovskí barmani na 
medzinárodnej súťaži
V októbri sa v Prešove uskutoč-

nil  19.  ročník  medzinárodnej  bar-
manskej  súťaže  juniorov  Eurocup 
2011. Záštitu nad týmto podujatím 
mal  predseda  PSK  MUDr.  Peter 
Chudík.  Na  barmanskej  súťaži  sa 
zúčastnilo  26  stredných  škôl,  ho-
telových  akadémií  a  súkromných 
škôl zo Slovenska a 13 zahraničných 

družstiev (Česko, Maďarsko, Poľsko, 
Mexiko,  Slovinsko  a  Ukrajina). 
Účastníci  si  svoje  sily  zmerali 
v  dvoch  kategóriách  LONG  DRINK 
(alkoholický  nápoj)  a  SOFT  DRINK 
(nealkoholický nápoj). 

Za  našu  Strednú  odbornú  ško-
lu,  Hlavná  6,  sa  zúčastnili  a  farby 
Stropkova hájili Patrícia Grundzová, 

žiačka  3.  BK  trie-
dy  odbor  kuchár 
a  Diana  Palušová, 
žiačka 1.H triedy od-
bor spoločné stravo-
vanie.  Obidve  súťa-
žiace sa tejto súťaže 
zúčastnili  prvýkrát. 
Získali  nové  skúse-
nosti  v  miešaní  ná-
pojov,  zoznámili  sa 
s  novými  priateľmi, 
vymieňali  si poznat-
ky z  iných súťaží, čo 
bolo  pre  nich  neza-
budnuteľným  zážit-
kom.  Súťažiace  sa 
umiestnili  v bronzo-
vom  pásme  a  pýšia 
sa  diplomom  a me-
dailou  a  tešia  sa 
na  prípravu  ďalšej 
súťaže. 

-soš-

Festival dýň
3. novembrové popoludnie žia-

kov 1.-4. ročníka ZŠ Havaj sa nieslo v 
tvorivom jesennom duchu.

Šikovníci  za  pomoci  učiteľov 
a starších žiakov vyrezávali, odstra-
ňovali  dužinu, 
a  zdobili donese-
né  dyne  rôznymi 
p r í rodn inami . 
O  chvíľu  sa  na 
nich  usmievali 
nádherne dyňové 
strašidielka.  Tie 
si  deti  navzájom 
porovnávali, hod-
notili,  ale  hlavne 
sa  im  tešili  a pri-
tom  si  pochutnávali  na  koláčikoch 
a malinovke.

Po  malom  pohostení  nadišiel 
čas  rozsvietenia  dyňových  lampá-
šov. Všetky dyňové strašidielka žia-
ci  vyniesli  na  schodisko  a  chodník 

pred školu, kde sa  rozžiarili  v plnej 
kráse  a  v  očiach  deti  zapáli  radosť 
a potešenie z vlastnoručne vytvore-
nej krásy. 

P.S.  Za  pomoc  pri  občerstvení 

ďakujeme p. Kundrátovi a za chutné 
pohostenie p. učiteľkám.

Je  možné,  že  tvorivé  popolud-
nie  s  dyňovými  strašidlami  v  našej 
ZŠ sa stane tradíciou.

ZŠ Havaj

Halloween v Nižnej Olšave
Dňa  4.11.2011  sa  v  našej  škole 

uskutočnil  Halloween.  Tento  deň  sa 
začal  hneď  ráno  keď  sme  so  svojimi 
mamičkami  a  babičkami  vyrezáva-
li  tekvicové  strašidlá.  Práca  sa  nám 
páčila  a  bola  zaujímavá.  Zhotovili 
sme  si  tekvicového  netopiera,  vlka, 
mačku,  strašidelnú  masku.  Tieto 
tekvicové  strašidlá  sme  použili  na 
ozdobu  a  osvetlenie  triedy  počas 
Halloweenskej noci. Na obed sme išli 
domov,  aby  sme  sa  pripravili  a  od-
dýchli na strašidelnú noc. O 16.00 sme 
sa  zasa  stretli  v  škole a premenili  sa 
na zombíkov a iné strašidla. Dievčatá 
pripravili  na  uvítanie  „krvavé  oká“ 
a  slávnostný prípitok. Potom sme sa 
chystali  na  privítanie  kamarátov  zo 
ZŠ Miňovce.  Po  ich príchode  sa mo-
hol  Halloween  začať.  Spoločne  sme 
tancovali,  hrali  hry.  Na  večeru  sme 
dostali výborný guľáš, ktorý nám pri-
pravila naša pani kuchárka a všetkým 
veľmi  chutil.  Keď  sa  vonku  zotmelo 

išli sme hľadať poklad. Každá skupina 
dostala orientačnú mapu a šli sme do 
tmavých  ulíc.  Poklad  sme  úspešne 
našli  a  podelili  sa  s  ním.  Po  návrate 
do školy sme mali  tanečný maratón. 
Z našej školy bol najlepší prvák Oliver 
ale  ani  dievčatá  sa  nedali  zahanbiť. 
Z Miňoviec vyhrali všetky dievčatá. Po 
odchode  kamarátov  z Miňoviec  sme 
si pripravili triedu na spánok a poze-
ranie  hororov.  Pozreli  sme  si  niekoľ-
ko filmov a na  sladký  spánok sme si 
upiekli  jabĺčka  v  župane.  Hľadanie 
pokladu a tanečný maratón nás una-
vil  a  rýchlo  sme zaspali.  Keď  sme sa 
v  sobotu  ráno  zobudili  upratali  sme 
triedu, urobili rannú a hygienu pozreli 
sme si film 300. Po raňajkách sme išli 
domov. Za odmenu sme všetci dostali 
perníkové strašidielko, ktoré nám vy-
robila  Marekova  mama  p.  Rojková. 
Halloween bol super, všetkým sa veľ-
mi páčil a tešíme sa už na budúci rok.

Žiaci Základnej školy Nižná Olšava

Strašiaky z tekvice
Peknou  tradíciou  v  ŠKD  pri  ZŠ 

Konštantínova  je už niekoľko rokov 
tvorivá  dielňa  s  názvom  „Strašiaky 
z tekvice“.

Aj  v  tomto  školskom  roku  sa 
uskutočnila  táto  zaují-
mavá  aktivita.  10.  no-
vembra  žiaci  z  tekvíc 
rôzneho tvaru a veľkostí 
vyrábali  strašidielka, 
rozprávkové  bytosti, 
postavičky  i  lietajúce 
taniere.  Najviac  ich  za-
ujala gigantická tekvica, 
ktorú  s  nadšením  vy-
čistili.  Otvory  do  takej 
obrovskej tekvice sa vy-
rezávali  ťažko,  ale  o  to 

väčšia bola radosť, keď sa premeni-
la na pravú strašidelnú tekvicu.

Na záver deti svoje dielka straši-
dielka naaranžovali na výstavke. 

ŠKD pri ZŠ Konštanínova
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Písali sme pred dvadsiatimi rokmi

Tesla s novou tvárou
Charakteristika vývoja ekonomiky ak-
ciovej spoločnosti Tesla Stropkov za 10 
mesiacov je tak ako v celej ČSFR pokles 
výkonov. Je odrazom zníženia osobnej 
spotreby, resp. maloobchodného ob-
ratu, a tým i poklesu životnej úrovne 
obyvateľstva. 
Objem výroby poklesol o 25 % v po-
rovnaní s rovnakým obdobím minulé-
ho roka. Keď porovnáme teritória trhu, 
o 60 % poklesli dodávky pre vnútorný 
obchod, zvýšil sa však o 20 % export. 
Znížil sa priemerný počet pracovníkov 
o 220 osôb, poklesla produktivita prá-
ce o 17 %, naopak priemerný mesačný 
zárobok vzrástol o 11 %. Za obdobie I. 
polroka, keď bol dostatok zdrojov, bol 
pracovníkom vyplatený tzv. valorizač-
ný príspevok v objeme 5,6 mil. korún, 
ako aj podiely v hodnote 5 mil. korún. 
Od septembra sú prevažne zrealizova-
né dodávky telefónnych prístrojov do 
ZSSR za nekonvertabilnú menu, čo má 
doteraz negatívny dopad na celkovú eko-
nomiku a. s.. Zhoršili sa ekonomické vý-
sledky, zhoršila sa platobná schopnosť. 
Negatívny dopad oproti I. polroku mala 
aj devalvácia poľskej meny na úroveň 
efektívnosti exportu bytovej techniky 
pre poľských odberateľov. Z pohľadu ešte 
necelých 2 mesiacov do konca kalendár-
neho roka nie je predpoklad u ekonomic-
kých výsledkov výrazných zmien a dá sa 
predpokladať doterajšia životná úroveň 
aj k 31. 12. 1991. Z pohľadu ďalšej kon-
cepcie je potrebné pripraviť podmienky 
pre rok 1992. Akciová spoločnosť Tesla 
v procese transformácie a privatizácie 
je zaradená do druhej vlny kupónovej 
privatizácie s tým, e predbežne je 97 % 
kapitálu určeného pre kupónovú metódu 
a 3 % pre reštitučné nároky. Nevyhnutne 
v oblasti ekonomiky musí nastať zníže-
nie nákladovosti výroby, efektívne vy-
užitie kapitálu a zníženie stavu zásob. 
Nepriaznivá situácia na našom trhu je 
charakterizovaná ako doposiaľ živelne 
pôsobiaci chaos, ktorý je sprevádzaný 
vzájomným zadĺžením podnikov, ale 
tiež súkromných spoločností a súkrom-
ných podnikateľov, skrátka každý nie-
komu dlhuje a ostatní dlhujú jemu. Táto 
nepriaznivá situácia spôsobuje aj to, že 
podniky, ktoré majú zaručený odbyt svo-
jich výrobkov, za ktoré im zatiaľ zákaz-
ník nie je schopný zaplatiť, sa dostávajú 
do situácie, kedy musia obmedziť výro-
bu tovaru, o ktorý je záujem, pretože ich 
subdodávatelia surovín a komponentov 
už odmietajú z dôvodov vzájomného 
neplatenia dodávať svoje výroby aj za 
cenu zatvorenia svojich podnikov. Teória 
likvidácie neperspektívnych podnikov 
takýmto spôsobom môže zlyhať, pretože 
podniky pred rozpadom môžu stiahnuť 
do víru zadlženosti aj podniky, ktoré na 
organizovanom trhu by mohli prospero-
vať. Som presvedčený, že trh a jeho záko-
ny tento problém nevyriešia, myslím trh 
náš. Spomínaný chaos nemožno zatiaľ 
definovať ako trh, kde pôsobí vysoká 
organizácia zákonov ponuky a dopytu. 
Je pravdou, že na jednej strane ešte stá-
le stoja monopolní výrobcovia daného 
tovaru, organizovaní ešte socialisticky 
zdedených konfiguráciách, charakte-
rizovaných socialistickou prezamest-
nanosťou a snažia sa trhu vnútiť svoje 
tovary s vysokými cenami, v kvalite a v 

množstvách, ktoré produkovali doteraz. 
Na druhej strane sú to zákazníci, ktorí sa 
rozhodujú medzi tovarmi ponúkanými 
našimi monopolmi a tovarmi dovážaný-
mi zo západných krajín, ale aj z východ-
ných ázijských krajín cez súkromné spo-
ločnosti, ktoré chcú zbohatnúť za každú 
cenu. Sprostredkúvajú iba jednorázové 
obchodné akcie na predaj výrobkov, na 
ktoré nie sú schopní zabezpečiť servis 
a náhradné diely na obdobie životnosti 
výrobkov. Zákazník sa ťažko rozhoduje, 
ale cieľavedome využíva túto situáciu na 
to, aby donútil svojich dodávateľov zní-
žiť ceny ich výrobkov. Ale všetko zlé je 
na niečo dobré. Tieto podmienky nútia 
monopolných výrobcov, aby menili svo-
je organizačné štruktúry, znížovali stavy 
pracovníkov, skrátka odstraňovali nedo-
statky, ktoré odstrániť musia, a takto 
sa snažili dodať na trh cenou a kvalitou 
konkurencieschopné výrobky. Môžem to 
ilustrovať na základe našich praktických 
skúsenosti na cenách automatických te-
lefonických prístrojov. Pokiaľ pred ro-
kom sme žili v predstavách, že telefónny 
prístroj s rotačnou číselnicou budeme 
predávať vo veľkých množstvách do 
ZSSR po 11 USD, dnes už vieme, že ten-
to prístroj je predaný na tamojšom trhu 
za maximálne 6 - 6,5 USD a tlačidlové 
telefónne prístroje z predpokladaných 
17 USD môžeme predať za maximálne 
12 USD. To znamená pre podnik, ktorý 
chce existovať na tomto trhu, musí znížiť 
svoje náklady, odbúrať neproduktívne 
náklady a odstrániť rezervy a vmestiť sa 
do trhovej definovanej ceny ešte s pri-
meraným ziskom. To je názorný príklad, 
ako trh donúti doposiaľ monopolného 
výrobcu a dodávateľa telefónnych prí-
strojov Teslu Stropkov zredukovať sa do 
optimálneho minima, čo sa týka štruktú-
ry a počtu pracovníkov, v ktorom bude 
schopná čeliť konkurencii a prispôso-
bovať sa potrebám trhu. To znamená aj 

dynamicky meniť stavy pracovníkov. Je 
to jediná možnosť pre každý podnik, kto-
rý sa chce orientovať v spomínanom cha-
ose a chce sa stať konkurencie schopným 
na budúcom organizovanom a vnútorný-
mi zákonmi definovanom trhu, o ktorom 
zatiaľ iba rozprávame. Napríklad je ťaž-
ko dostať sa s telefónnymi prístrojmi na 
susedný rakúsky trh. Tam totiž existuje 
ochrana domácich výrobcov, t.j. firiem 
Schrack a Kapsch spojovými organizá-
ciami. U nás doposiaľ žiadna ochrana 
domácich výrobcov nefunguje, snáď 
mimo automobilky v Mladej Boleslavi. 
Po rokoch sa dostalo uznania domácim 
telefónom, najmä na poľskom a maďar-
skom trhu a to vďaka dobrej reklame 
a zabezpečovania komplexných služieb 
(montáž, údržba...). Sada domácich te-
lefónov bola doplnená o tlačidlové tablá 
rôznych konfigurácií (modulárna výstav-
ba pre rôzne počty účastníkov, tlačidlové 
tablo s kódovacím zariadením...). Nová 
rada telef. tlačidlových prístrojov ozna-
čená Fs sa nepresadila v predpoklada-
ných množstvách, ale v roku 1992 by sa 
mal výrazne zmeniť pomer telefónnych 
prístrojov s rotačnou a s tlačidlovou čí-
selnicou v prospech tlačidlových prístro-
jov. Ďalšie modifikácie v tvare Fs sú te-
lefónny prístroj Fs 1842 - s pamäťou pre 
10 účastníkov, telefónny prístroj Fs 1812 

- s frekvenčnou voľbou a telefónny 
prístroj Fs 7862 - s impulznou aj frek-
venčnou voľbou čakajú na zákazníkov. 
V priebehu I. polroka 1992 bude v tvare 
Fs pripravený do výroby aj telefónny prí-
stroj s počítadlom hovorov. V roku 1992 
pripravíme do výroby inteligentný tele-
fónny prístroj Intetel, ktorý má všetky 
funkcie ako má hlasitý telefón, pamäť 
pre 200 účastníkov, v pamäti sú uložené 
mená účastníkov a pomocou displeja je 
možnosť rozšírenia pamäti pomocou me-
mory karty, zobrazovanie dátumu, času, 
tarifný indikátor... Súčasne vyrábané 
sekretárske zariadenia SZ 82 a RSZ 88 
budú sekretárskym zariadením MISEZ, 
ktoré je konštruované na báze súčiastko-
vej základne zo zahraničia. Dispečerské 
zariadenie DZ 30 - 60 s jedným a dvo-
ma ovládacími telefónami pre dispečera 
nájde určite svojích zákazníkov po zlože-
ní platobnej schopnosti našich podnikov 
a po vykonaní prieskumu trhu v zahrani-
čí. S rakúskou firmou Schrack vyrábame 
malé domáce ústredne Minipoint 1/5, 
Minipoint 2/5, ktoré umožňujú na jeden, 
resp. dve linky pripojiť 5 telefónnych 
prístrojov. S nárastom súkromných pod-
nikateľov očakávame aj väčší odbyt.

Doc. Ing. Ján Hoffmann, CSc.
generálny riaditeľ

(Uverejnené 29. novembra 1991)

Š-AUTOSERVIS STROPKOV
Požiarnická 5, Stropkov, tel.: 054/742 2650, 0903 745 745,
e-mail: tarbaj@s-autoservis.sk          www.s-autoservis.sk

Váš predajca vozidiel Škoda

Minulú stredu darovali krv na HTO vo Svidníku títo bez-
príspevkoví darcovia krvi: Radka Cerulová (3. odber), Slavo-
mír Petra (20.), Róbert Franko, Mgr. (8.), Martin Štefanco (16.), 
Pavel Leľo (76.) - všetci zo Svidníka, Pavol Vrabeľ (2.), Gabriel 

Tokarský (4.), Albín Goč (4.) - všetci zo Stropkova, JUDr. Ján Janoško (45.) 
- Giraltovce, Jakub Kurilla (prvodarca) - Beňadikovce, Júlia Zajacová (3.) 
- Turany n/O, Maroš Hačník (9.) - Bukovce, Miloš Hnát (35.) - Dobrosla-
va, Peter Palidrab (36.) - Mlynárovce, Juraj Gibej (26.) - Jurková Voľa, 
Ján Vageľ (13.) - Staškovce, Mgr. Juraj Čečko (43.) - Lomné, Ján Štefani-
šin (32.), Marcela Štefanišinová (15.) - obaja z Rovného.

Od srdca k srdcu

Vďaka Vám za Váš šľachetný čin!
ÚzS SČK Svidník
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KURZY OPATROVANIA  www.asined.sk

aj priamo u Vás doma - dennou alebo diaľkovou formou!
RÝCHLO a za NAJLEPŠIU CENU 170,- €.

Úradné preklady - všetky jazyky, aj na počkanie.
Sprostredkovanie práce pre opatrovateľky v zahraničí.

Tel.: 0915 544 915, 0905 357 424

Mesto Stropkov 
Oznámenie o vyhlásení výberového konania

Mesto Stropkov v súlade so zákonom č. 552/2003 Z.z. o výkone prác 
vo verejnom záujme v znení neskorších zmien a na základe špecifík 

výzvy OP ZaSI - FSR - 2010/2.1/02 na obsadzovanie pracovných pozícií 
terénnych sociálnych pracovníkov a asistentov terénnych sociálnych 

pracovníkov
vyhlasuje na deň 12. 12. 2011 výberové konanie na miesto

sociálneho pracovníka.
1. Kritériá pre výber sociálneho pracovníka:

Kvalifikačný predpoklad vzdelania: ukončené vysokoškolské vzdelanie minimálne • 
I. stupňa (titul Bc.) prednostne v odbore sociálna práca, resp. sociálna a misijná 
práca v rómskych komunitách, sociálna práca v rómskych komunitách . 
osobnostné predpoklady napr. empatia, schopnosť pracovať v tíme, schopnosť • 
riešiť konflikty, flexibilita, zodpovednosť a pod.;
Bezúhonnosť • 
Motivácia pre prácu s členmi marginalizovaných skupín• 
Organizačné schopnosti• 
Komunikačné zručnosti • 
Životopis a motivačný list zaslaný realizátorovi výberového konania• 

Výhodou sú napr.:
Skúsenosti v oblasti terénnej sociálnej práce, prípadne práce v komunitách • 
ohrozených alebo postihnutých sociálnym vylúčením 
Skúsenosti s organizovaním aktivít vo svojej lokalite• 
Účasť na predchádzajúcich vzdelávacích a komunitných aktivitách • 
Znalosť jazyka cieľovej skupiny• 

2 . Uchádzači o výberové konanie k prihláške doložia:
doklady o úspešnom absolvovaní štúdia a dosiahnutej kvali fi ká cii,a) 
osobný dotazník,b) 
životopis,c) 
písomný súhlas na spracovanie osobných údajov podľa zákona č. 428/2002 Z.z. d) 
o ochrane osobných údajov,

3. Pracovný úväzok: 37,5 hodín týždenne
4. Miesto výkonu práce: Mesto Stropkov 
5. Dátum predpokladaného nástupu do práce: 1.1.2012
Výberová  komisia  si  vyhradzuje  právo  nevybrať  žiadneho  z  uchádzačov,  alebo 
výberové konanie zrušiť, ak žiadny uchádzač nesplní podmienky stanovené v tomto 
oznámení o vyhlásení výberového konania alebo žiaden uchádzač nebude vyhovovať 
podmienkam určeným Fondom sociálneho rozvoja.
Žiadosť s požadovanými dokladmi doručte v zapečatenej obálke s označením hesla: 
„Sociálny pracovník – výberové konanie“ osobne na sekretariát MsÚ, alebo zašlite 
poštou na adresu: Mesto Stropkov, Hlavná ulica č. 38/2, 091 01 Stropkov v termíne 
do 9.12.2011 do 11.00 hod.. Žiadosti doručené osobne alebo aj poštou po tomto 
termíne nebudú akceptované a budú z výberového konania vylúčené.
Každý  uchádzač,  ktorý  sa  prihlási  včas  do  výberového  konania,  je  povinný  sa 
zúčastniť  výberového  konania,  ktoré  sa  uskutoční  dňa  12.12.2011  o  9.00  hod. 
v zasadačke Mestského úradu v Stropkove a účasť žiadateľa je na tomto výberovom 
konaní  nevyhnutná,  nakoľko  pri  rozhodovaní  výberovej  komisie  jednou  z  metód 
bude osobný pohovor .
Bližšie informácie poskytne Ing. Marián Vašš, vedúci odboru správneho a sociálnych 
vecí MsÚ Stropkov, tel. 0903 741 369.

MUDr. Peter Obrimčák, primátor mesta

Deti si uctili starých rodičov
Často  sa  hovorí,  že  október  je 

najkrajší  mesiac  v  roku.  Svedčia 
o  tom  stromy  sfarbené  do  zlatis-
ta,  na  poliach  vládne  tíš  a  úroda 
je  pozbieraná  do  komôr.  Určite 
viete,  že  tento mesiac  je  sviatkom 
určeným  Vám  starí  rodičia,  babky 
a dedkovia.

Práve v tomto mesiaci pre nich 

deti zo ZŠ Hrnčiarska, Stropkov, ŠKD 
– I. odd. uviazali pomyselnú kytičku 
z  básní,  piesní  a  úprimného  slova. 
K  zábave  prispeli  súťaže  a  tvori-
vá  dielňa.  Chceli  sme  tým  dať  kus 
svojej  lásky našim starým rodičom. 
Ďakujeme Vám za múdre slovo, po-
hladenie a každodennú pomoc.

-zšh-

Poďme čítať maličkým
Medzinárodný deň školských knižníc 

sa  uskutočňuje  každý  rok  štvrtý  októb-
rový  pondelok.  Naša  Základná  škola  na 
Konštantínovej ulici v Stropkove dňa 24. 
októbra  2011  pripravila  zaujímavé  pod-
ujatie v školskej knižnici. Zapojili sa žiaci 
všetkých  ročníkov  a  prežili  veľmi  zaují-
mavý deň so svojimi vyučujúcimi. 

Hlavnou  časťou  oslavovaného  dňa 
bolo  čítanie  zaujímavej  knihy  od  autor-
ky  Gabriely  Futovej  -  Dokonalá  Klára. 

Jednotlivé  triedy  navštevovali  školskú 
knižnicu,  kde  sa  stretli  staršie  ročníky 
s mladšími. Deviataci čítali prvákom, ôs-
maci druhákom, siedmaci čítali piatakom, 
šiestaci tretiakom a štvrtákom čítali vyu-
čujúce. Bol to príbeh malej prváčky Kláry 
a  jej prvé skúsenosti so školou. Príbehy 
boli  nápadité,  vtipné,  lákavé  ale  i  dob-
rodružné. Starší spolužiaci sa svojej úlo-
hy  čitateľov  zhostili  veľmi  zručne.  Čítali 
plynule,  nahlas,  striedali  sa  pri  čítaní, 
snažili  sa dej  stupňovať a dramatizovať. 
Tí  mladší  počúvali  so  záujmom,  reago-
vali smiechom na vtipné alebo im známe 
príhody zo života v škole. Záver každého 
čítania patril školskej psychologičke, kto-
rá sa zúčastnila celého podujatia a kládla 
o prečítanom výstižné otázky pre mlad-
ších ale i starších poslucháčov. Reagovali 
pohotovo, správne a premyslene.

Po  prečítaní  príbehov  sa  jednot-
livé  triedy  odobrali  do  jednej  z  tried, 

kde  mali  za  úlohu  na  výkres  ilustrovať 
časť prečítanej knižky. Po prečítaní celej 
knižky  tak  vznikla  nádherná  ilustrácia 
knihy Dokonalá Klára v prevedení našich 
čitateľov. 

Takto  ilustrovanú  knižku  sme  odo-
vzdali  človeku,  ktorému  bezpochyby 
patrí a určite urobí radosť – spisovateľke 
pre deti Gabriele Futovej,  s ktorou sme 
boli  celé  doobedie  elektronicky  v  kon-
takte  cez  skype.  Našu  činnosť  virtuál-

ne  pozorovala, 
povzbudzovala 
a  odpovedala  na 
veľa  zvedavých 
otázok.  Priblížila 
v  detskom  po-
nímaní  priebeh 
tvorby  kníh  od 
autora k čitateľo-
vi,  porozprávala 
o  novej  pripra-
vovanej  knihe, 
o  svojich  škol-
ských  časoch, 
živote  a  popriala 
našej  školskej 

knižnici veľa zanietených čitateľov.
Popoludnie  strávili  v  knižnici  žiaci 

zo  školského  klubu  detí,  ktorí  pracovali 
s  druhou  časťou  knihy  Dokonalá  Klára. 
Táto časť obsahuje dramatizáciu príbehu 
o Voňavej Jelke na CD nosiči. Tak si žiaci 
vypočuli  rozprávku a v  závere pomocou 
rozprávkových  postavičiek  z  divadielka 
zdramatizovali vypočutú rozprávku. Patril 
im veľký potlesk od spolužiakov. 

Týmto  zaujímavým  a  tvorivým  vy-
učovaním  v  našej  školskej  knižnici  sme 
chceli  ukázať  žiakom,  čo  všetko  môže 
knižnica poskytnúť, pripraviť  ich na kaž-
dodenný  život.  Každý  zo  zúčastnených 
žiakov mal pekné zážitky a určite si veľa 
poučného  z podujatia odniesol. Veľkým 
potešením pre čitateľov školskej knižnice 
bol peňažný dar od pani riaditeľky na ná-
kup nových knižiek v hodnote 100€.

Mgr. Jana Smolková – vedúca 
školskej knižnice
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Podujatia
1.-30.11. Zábavný inter-

net  (od  9.00-18.00  hod.)  – 
CVČ,  1.-30.11.  Premietanie 
rozprávok a filmov (od 9.00-

16.00 hod.) – CVČ, 28.11. Príprava na Vianoce - kate-
chéza – RKC, 30.11. Veselé farbičky - okresná výtvarná 
súťaž, Vianočný darček – CVČ, 30.11. Módny návrhár 
- okresná výtvarná súťaž, Čižmy - CVČ

Výstavy
1.-30.11. Veselé farbičky, téma - „Veselé ovocie“ – 

CVČ, 1.-30.11. Módny návrhár, téma – „Školská taška“ 
– CVČ, 1.-30.11. Vesmír očami detí - CVČ

Jesenná tvorivá dielňa
S príchodom jesene sa mení celá príroda, mení sa 

všetko vôkol nás. Jeseň nie je len ulica plná opadaného 
lístia. Toto ročné obdobie, ktoré však väčšina ľudí nemá 
príliš v láske, je veľmi dôležité, ale ľudia si neuvedomu-
jú jeho dôležitosť. V tomto období sú dni kratšie, chlad-
nejšie  a po príjemných  letných dňoch  je  to  často nie 
príliš príjemná zmena. V jesenných mesiacoch dozrieva 
na poliach úroda,  nevyhnutne dôležitá  pre náš  život. 
Ovocné stromy, ešte predtým, ako úplne stratia svoju 
bohatú zelenú korunu, nám odovzdajú svoje plody, kto-
ré  sú  zdrojom nášho zdravia. Pri prechádzkach v par-
ku či v lese nám zožltnuté lístie príjemne šuchoce pod 
nohami. Pomedzi stromy začína fúkať vietor a vydáva 
zvláštne, niekedy až hrôzostrašné zvuky, ktoré spolu so 
šedou, zatiahnutou oblohou vytvárajú neopakovateľnú 
atmosféru. Jeseň je veľmi zaujímavé ročné obdobie, so 
svojskou atmosférou a postačí, ak sa na ňu pozrieme 
zblízka a zistíme, že je to naozaj tak. 

 Aj nás inšpirovala svojim bohatstvom a tak sme zor-
ganizovali dňa 23.11.2011 v ABC CVČ tvorivé popolud-
nie s deťmi z ŠKD ZŠ Hrnčiarska s pani vychovávateľkou 
Štochmaľovou, kde sa všetci nadšenci mohli do sýtosti 
vyblázniť. Deti pracovali s prírodným materiálom. Boli 
rozdelení  do  troch  skupín. Mali  za  pomoci  plasteliny 
a  materiálu  vytvoriť  rôznych  maskotov.  Ich  fantázia 
bola  výborná,  vytvorili  krásne  strašidielka.  Odmenili 
sme všetkých  sladkosťami,  lebo každý  z nich obetavo 
pracoval. Nakoniec si pozreli peknú rozprávku v našom 
kine.  Deti  odchádzali  z  nášho  školského  zariadenia 
s úsmevom na tvári a tešili sa na ďalšie stretnutia. 

ABC CVČ Stropkov – Zbierka pre deti
Piatok  11. novembra 2011  sa  v  uliciach  celé-

ho  Slovenska  konala  verejná  zbierka  Hodiny deťom 
pod  názvom  „Uličnica“.  Tejto  zbierky  sa  zúčastnili  aj 

dobrovoľníci ABC Centra voľné-
ho času  v Stropkove, ktorí  ten-
to  deň  chodili  s  pokladničkami 
po Stropkove, aby vyzbierali čo 
n a j v ä č -
šiu  sumu, 
ktorou  by 
p o m o h l i 
deťom  zo 
Slovenska. 
A B C 
C e n t r um 
v o ľ n é h o 
času  a  OZ 

CHYŤME SA ZA RUKY sa chce poďa-
kovať všetkým, ktorí prispeli a tiež 
samotným dobrovoľníkom, ktorí sa 
do zbierky zapojili. 

Gitarový krúžok
V  ABC  CVČ  aj  tento  školský  rok  sa  otvoril  gitaro-

vý krúžok. Vedie  ho  diplomovaný  umelec Daniel Hic. 

Začiatočníci  sa  už  naučili  prvé  akordy  G-  dur,  D-  dur, 
a prvé témy, ktoré zároveň použili v skladbách, ako napr. 
Single Bells, Ode to Joy....Pokročili gitaristi sa učia sklad-
by skupín Beatles, Yesterday a iné. Nech sa im dobre hra 
a nech nás reprezentujú na rôznych podujatiach.

SUPER CENY KNÍH!
Teraz si môžete objednať

a rezervovať knihy aj cez internet
prostredníctvom emailu:

knihkupehviezdoslav@centrum.sk
alebo cez Facebook

Knihkupectvo Hviezdoslav

Jozef Banáš
SEZÓNA 

POTKANOV
Jozef Banáš sa 

stal neprehliadnu-
teľnou  súčasťou 
slovenskej  litera-
túry.  Azda  aj  pre-
to,  lebo  každou 
svojou  knihou  za-

tína do živého. Skrátka - neserie sa. 
Tento  román  je  dosiaľ  najodvážnej-
ším potvrdením tohto banášovského 
pravidla.  Keď  som o  Zóne nadšenia 
napísal,  že  nenechá  nikoho  ľaho-
stajným,  pri  Sezóne potkanov mám 
pocit, že po jej prečítaní bude zopár 
ľudí ťažko spávať. Možno aj sám au-
tor... Osudy hlavných hrdinov  sa mi 
zdajú  až  podozrivo  podobné  s  prí-
behmi  niektorých  verejne  známych 
osôb. V čase, keď má kamarátstvo či 
priateľstvo  oveľa  väčšiu  váhu  a  ne-
vyčísliteľnú hodnotu než kedykoľvek 
predtým,  prichádza  Jozef  Banáš  so 
strhujúcim príbehom o tejto jedineč-
nej medziľudskej  veličine,  s  rozprá-
vaním o romanticko-trpkom detstve 
a strate ilúzií a ideálov v dospelosti, 
o  tvrdom  zákulisí  vlastného  života, 
keď  mnohí  prežívali  vďaka  „šme“  - 
a ustavičnú pretvárku stále považujú 
za niečo normálne. Napokon, hlavný 
hrdina je predsa herec.

(Juraj Soviar, básnik a textár)
Nový sprievodca 

prírodou
AKÁ JE TO 

LIEČIVÁ 
RASTLINA?
Pri každej opí-

sanej liečivej rast-
line nájdete údaje 
o  výskyte,  ako  aj 
zaujímavosti  o  jej 
využívaní  v minu-
losti  alebo  o  botanických  vlastnos-
tiach.  Kresby  s  odkazmi  na dôležité 
znaky uľahčia určenie. Veľká fotogra-
fia zobrazuje typický vonkajší vzhľad 
alebo typický výrez kvetu. Ďalšie ob-
rázky  vás  informujú  o  výpovedných 
a  pre  určenie  dôležitých  detailoch. 
Okrajový stĺpec s textom a obrázkom 
obsahuje údaje o výskyte, dôležitých 
znakoch a  je  tam zobrazený  typický 
kvet.  Pri  druhoch,  ktoré  sú opísané 
na  celej  strane,  nájdete  v  rámčeku 
typický recept  (Tip na použitie) ale-
bo niečo mimoriadne  zaujímavé od 
druhu (Viete, že...?)

Rubrika pripravená v spolupráci
s kníhkupectvom HVIEZDOSLAV

Na Mikuláša 6. 12. 10% zľava 
na všetky detské knihy!

Výsledky súťaže O najkrajší medovník
I.  kategória:  Cena  za  tvorivosť  -  DSS  rehabilitačné 

stredisko.  Cena  za  tradičnú  techniku  -  MŠ  A.  Hlinku. 
II.  kategória:  Cena  za  originalitu  a  tvorivosť  -  Lenka 
Madzinová.  III.  kategória:  Cena  za  tvorivosť  a  farebné 
stvárnenie  -  Mgr.  Jana  Slivková.  Cena  za  nápaditosť 
a  kreatívnosť  -  PhDr. Marcela  Ivanková.  Cena  za  vyu-
žitie  tradičnej  techniky  - Mariana  Zajarošová.  Cena  za 
účasť - Mgr. Katarína Škurlová, DSS Stropkov, Bc. Anežka 
Madzinová.

Výsledky výtvarnej súťaže Včely 
a včelári očami detí

I.  kategória:  1.  miesto  -  Gabriela  Soóšová  (MŠ 
Andreja  Hlinku  1762/27),  2.  miesto  -  Alexandra 
Potomová  (MŠ  Andreja  Hlinku  1762/27),  3.  miesto 
Tamara  Lastivková  (SZUŠ).  II.  kategória:  1.  miesto  - 
Etela  Vargová  (ZUŠ  F.  Veselého),  2.  miesto  -  Klaudia 
Harmadová  (CZŠ  sv.  Petra  a  Pavla),  3.  miesto  -  Elena 
Bujdošová  (ZUŠ  F.  Veselého).  III.  kategória:  1.  miesto 
- Alžbeta Bujdošová  (ZUŠ F. Veselého), 2. miesto  - Eva 
Rusinková  (CZŠ  sv.  Petra  a  Pavla),  3. miesto  -  Jaroslav 
Pastorek (ZŠ Mlynská). Špeciálna kategória: 1. miesto - 
Františka Kurejová (ZŠ s MŠ Bukovce), 2. miesto - Milan 
Fedák (ZŠ s MŠ Bukovce), 3. miesto - Štefánia Pospíšilová 
(ZŠ Hrnčiarska).  Cena  vedúceho OŠK  -  Laura  Volčková 
(ZUŠ F. Veselého). Cena poroty  - Veronika Stašová  (ZŠ 
s MŠ Kolbovce). Cena predsedu ZO SZV - Dalibor Rudy 
(ZŠ Konštantínova).
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* Doučujem AJ - ZŠ, SŠ aj základy 
a matematiku - ZŠ. Tel.: 0915 092 
595. 
* Dipl. fyzioterapeut ponúka 

odbornú masáž s možnosťou masáže 
vo Vašom domácom prostredí. Tel.: 
0902 528 839.
* Ponúkam predaj a opravy kotlov + 

kúrenie a voda. Tel.: 0905 824 033.
* Ponúkam osobnú prepravu od 1 do 

20 osôb minibusmi a nákl. dopravu 
do 2 t, aj zahraničie. Cena od 0,40 €. 
Kuriérske služby. Odťahová služba. 
Tel.: 0905 824 033.

Zateplenie budov, sadrokartóny,
stierky, omietky, výmena okien,
dlažby, obklady, podlahy, maľby,
bytové jadrá, chodníky, zámkove 

dlažby, všetko za super ceny
- rýchlo a kvalitne -

Tel.: 0908 344 443,
Tel.: 0907 555 098,
Tel.: 0907 535 862.

* Prenajmem priestor na 2. po-
schodí na Zámockej ulici, cca 80 m2. 
200 € bez DPH/mesiac + energie. 
Tel.: 0918 155 532.
* Dám do prenájmu obchodné 

priestory 33 m2 v centre mesta ul. 
Hlavná 45, pri Mestskom úrade 
(bývalá kancelária Tipos), vchod z 
chodníka, v susedstve parkovisko. 
Tel.: 0903 623 459.
* Predám chatku v Breznici s 28- 

árovým pozemkom. Tel.: 0918 514 
419,
* Predám stavebný pozemok v 

Miňovciach 1010 m2. Tel.: 0908 896 
703.
* Predám stavebný pozemok vhod-

ný aj na podnikanie, 950 m2. Tel.: 
0918 514 419.
* Predám rodinný dom v Krušinci. 

Tichá lokalita s 10-árovým pozem-
kom. Cena 20 tis. eur. Tel.: 0949 444 
899 (volať po 19.00 hod.) 

AUTO-MOTO

* Predám Nissan Primera 2, OTDI, 
r. v. 1996, 260 tis. km. Menené roz-
vody, brzdy, nové letné gumy + zim-
né. Zachovalý stav. Cena zaujímavá. 
Tel.: 0949 295 963. 
* Predám Mazdu Xedox 9 full 

výbava, cena 1500,- €. Tel.: 0907 
444 142.
* Predám ALFA ROMEO 1,6 ts + 

LPG. Cena 1 500,- €. Tel.: 0907 681 
264.
* Predám Ford Escort combi 1,8 

Td, r. v. 1999. Možná výmena. Tel.: 
0905 326 240.

RÔZNE

dohodou. Tel.: 0949 305 100.
* Predám 220 l mrazničku. Tel.: 

0904 505 542.
* Predám bicykle za veľmi výhodnú 

cenu vo výbornom stave. Tel.: 0907 
909 460.
* Predám plastové okná 4 ks + bal-

kónové dvere. Tel.: 0907 944 215.

NEHNUTEĽNOSTI

* Dám do podnájmu garáž na 
Jilemnického ulici a na ul. Akad. 
Pavlova. Tel.: 0902 114 652.
* Zoberiem do nájmu garáž v SP. 

Tel.: 0905 321 199.
* Prenajmem priestory na Nám. 

SNP (polyfunkčný dom) 60 + 40 m2. 
Tel.: 0908 344 405.
* Ponúkam obchodný priestor na 

prenájom. Tel.: 0905 946 670.
* Kúpim pozemok alebo novší ro-

dinný dom v Stropkove. Tel.: 0915 
333 579 (aj sms).

PREDÁM

* Predám suché palivové drevo. 
Tel.: 0948 515 388.
* Predám 250-litrovú chladničku s 

mrazničkou. Tel.: 742 2960.
* Predám ošípané. Tel.: 0903 622 

475.
* Predám odstavčatá. Tel.: 742 

2281, 0908 854 981.
* Predám mraziaci pult zn. 

ELEKTROLUX 220 l, tr. A+, 6-roč-
ný, biely, s uzamykateľným vekom, 
málo používaný, vo výbornom sta-
ve. Cena dohodou. Tel.: 0904 512 
837, 0949 857 984.
* Predám odstavčatá. Tel.: 0907 

947 626.
* Predám kočiar trojkombinácia 

(40,- €), autosedačku (10.- €) a šuflí-
kový mrazák (70,- €). Tel.: 0948 516 
182.
* Predám konzumné zemiaky 

20,- €/100 kg. Tel.: 0910 675 556.
* Predám motorkárske oblečenie 

za výhodné vianočné ceny. Tel.: 
0918 577 639.
* Predám lacno detský kočiar s fu-

sákom. Tel.: 0907 277 509.
* Predám andulky. Tel.: 0911 050 

257.
* Predám televízor. Tel.: 742 3628.
* Predám ošípanú a zemiaky. Tel.: 

742 3547.
* Predám svadobné šaty veľkosť 

XL. Tel.: 0903 928 023.
* Predám plynové gamatky. Cena 

OBČIANSKA INZERCIA

Ponúkame  na  predaj  alebo  pre-
nájom  nehnuteľnosť  v  Stropkove 
–  časť  Sitník,  vhodnú  na  podni-
kateľské  účely.  Objekt má  400 m2 
podlahovej  plochy  a  parkovisko. 
Celková výmera pozemku: 850 m2.

Cena dohodou.
www.escan.sk
0911 173 525

bedronova@escan.sk

Hľadáme staršie rodinné domy 
v Stropkovskom okrese.

Tel.: 0911 173 525

Renovácia vaní priamo 
u zákazníka.

Tel.: 0911 869 735

Obklady, dlažby, maľby, zámkové 
dlažby, sadrokartóny, omietky, 
stierky, výmena okien, potery,

za bezkonkurenčné ceny.
Tel.: 0944 524 324

Hypopôžičky pre všetkých.
Tel.: 0918 709 029, 0907 911 502

Pôžičky pre mladých.
Tel.: 0907 911 502

Predám drevené brikety vhodné 
do kozubov a piecok.

Cena: 0,15 €/kg (4,52 Sk/kg).
Tel.: 0905 742 349

Decembrová 
sterilizácia

mačiek
Informácie na tel.č. 0911 976 484
MVDr. Katarína Glinská
Cintorínska 554/17, Stropkov

MK  EKON,  s.r.o.  Miňovce  č.  91 
ponúka  spracovanie  účtovníctva  - 
jednoduché, podvojné, mzdy, DPH 
a daňové priznania.

Tel.: 0908 989 311
kasardova@grkatpo.sk

Montáž strešných snehových zábran.
Tel.: 0905 480 575

Predám novú chatu s veľkým 
pozemkom na Valkove.

Tel.: 0905 775 030

Predám používané zimné pneu 
14’, 15’, 16’ dezén min. 5 mm, 
cena od 15,- € aj s obutím.
Tel.: 0905 323 578

Salón krásy Enny ponúka
3D PREDLŽOVANIE MIHALNÍC.
Tel.: 0911 864 911
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OKNÁ
-

 DVERE

OKNA PLASTOVÉ

DVERE PLASTOVÉ

DVERE VCHODOVÉ

DVERE INTERIEROVÉ

DVERE GARÁŽOVÉ

6-komorový profil, sklo k=1,0 za super ceny

Vchodové do panelákov a obchodov od 398,- €
balkónové od 105,- € a posuvné od 399,- €

Drevené alebo plechové laminované, zateplené, viacbodové zamykanie
Do bytov od 255,- €, do domov od 275,- €

Veľký vyber dverí, super ceny

Na diaľkové ovládanie

Všetko  s montážou aj bez montáže.
Za výhodné ceny – zľavy po dohode.

DAMIJO KOMPLET 
s.r.o.

SVIDNÍK
ul. Sov. hrdinov (pri Orange)
Tel.:  054/752 4094
  0905 409 727
E-mail: info@damijo.sk
www.damijo.sk

CD a DVD
média

od 20 centov

Hlavná 65
(obchodný dom)
STROPKOV

Aktuálna ponuka na
WWW.PEHACOM.SK

Tel.: 742 2938      Mobil: 0905 253 489

INTERNET ADSL – AKCIA:
Dátovo neobmedzené pripojenie rýchlosťou 2048 kbit/s za 
12,50 €/mesiac, 2560 kbit/s za 13,50 €/mesiac, 3584 kbit/s 
za 17,50 €/mesiac počas celej doby viazanosti (18 mesiacov).

AKCIA:
značkový 22“ LCD FULL HD monitor PHILIPS len za 105,- €

Všetko na splátky len 10,- € mesačne

NOTEBOOK LENOVO G570 s WINDOWS 7
Lenovo Ideapad, G570, Intel Pentium Dual-Core Mobile B940,
500G, 3GB RAM, 15.6“ HD LED, integrovaná grafika,
DVD±RW DL, Wi-Fi, bluetooth  V super cene za 429,- € !!!

PARANORMAL ACTIVITY 3
02. 12. 2011 o 19.00 hod.
03. 12. 2011 o 19.00 hod.

Vstupné: 2,- €  MP 12  100 min.

Program
Program
Program

Svidník
Svidník
Svidník

Predpredaj vstupeniek hodinu pred začiatkom predstavenia 
v pokladni kina.

PRACOVNÉ PONUKY
Agentúra TIMEA - práca v Anglicku 

a ČR pre ženy, mužov a páry.
Tel.: 0904 891 941

a cestovné je hradené. Výhodné 
platové podmienky. Práca je v Nh aj 
v úkole. Bližšie info: Martin Hlivák - 
0905 375 167.

* Plne invalidný dôchodca, 
evidovaný na úrade práce hľadá 
zamestnanie v SP. Tel.: 0908 637 
162.
* Firma Goldmar, s. r. o., prijme 

paličov s praxou do práce v ČR 
a Poľsku. Najlepšie ucelené partie 
s vlastným autom. Ubytovanie 

Ponúkame  prácu  predavača/-čky 
záb. pyrotechniky v našich predaj-
niach v STRO, SVK, BJ. Podmienky: 
vlastný  telefón,  zodpovednosť, 
bezúhonnosť.
Tel.: 0902 506 395

0904 222 196
www.ekomvplasty.sk

na mieru podľa Vašich potrieb

ČISTIARNE ODPADOVÝCH VÔD
montáž - dovoz - servis - záruka

Vysoká kvalita, nízka cena
vodomerné šachty• 
žumpy• 
septiky• 
rôzne nádrže na • 
vodu, obilie a pod.

Ďalej ponúkame:
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Pochod vďaky Tokajík-Stropkov
Klub slovenských turistov Slávia 

Stropkov  zorganizoval  cez  víkend 
už 31.  ročník  turistického pochodu 
vďaky  Tokajík  –  Stropkov.  Týmto 
pochodom  si  každoročne  pripomí-
name  tragické  udalosti,  ktoré  sa 
v  tejto  obci  odohrali  pred  67  rok-
mi.  V  sobotu,  kedy  bolo  oficiálne 
spomienkové  stretnutie  a  pietny 
akt  kladenia  vencov  boli  prítomní 
aj  naši  členovia.  Spolu  s  ostatnými 
delegáciami  položil  k  pamätníku 
veniec.

V  nedeľu  sme  autobusom  zo 
Stropkova odchádzali už o 8.00 hod. 
Každoročne  sa  na  tomto  poduja-
tí  zúčastňuje  veľa  organizovaných 
a  neorganizovaných  turistov.  Viac 
ako 50 účastníkov sa zišlo aj na tom-
to  ročníku.  Početná  skupina  prišla 
zo  Svidníka  ,  ktorej  časť  tvorilo  10 
detí.  Položením  kytice  kvetov  sme 
si  spoločne  uctili  pamiatku  nevin-
ných obeti . Navštívili sme miestne 
múzeum  a  nakoniec  nás  starost-
ka  obce  p.  Medvecová  pozvala 

na  čaj  a  chutný  guľáš,  pri  ktorom 
nám  v  krátkosti  priblížila  udalosti 
z  19.11.1944.  Vysoko  si  cení  našu 
každoročnú  účasť  na  týchto  spo-
mienkových stretnutiach ako aj sku-
točnosť,  že  s  nami  prídu  noví  čle-
novia  a  mladšia  generácia.  Potom 
už naše kroky smerovali po modrej 
značke cez Potašňu, Brusnicu, chata 
u  Laca,  kde  sme  si  prijemne pose-
deli okolo ohníka, oddýchli ,spravili 
dobrú  opekačku  a  pokračovali  cez 
Vojtovce,  Kozinec  do  Stropkova. 

Trasa , ktorá nie je náročná a meria 
okolo 20 km vedie väčšinou lesným 
porastom  s  peknými  výhľadmi  na 
okolité doliny a obce. Počasie bolo 
na  toto  obdobie  veľmi  príjemné 
a  tak  si  všetci  účastníci  odniesli 
okrem  krásnych  zážitkov  aj  dobru 
pohodu.  Jesenná  turistika  sa  skon-
čila a my už iba netrpezlivo budeme 
čakať na prvý sneh, aby sme sa opäť 
stretli na  turistickej akcii,  tento  raz 
na  bežkách.  Možno  príde  Mikuláš 
a donesie nám sneh.    -jv-
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Sekretariát:
- Oznamuje FO OOFZ 

Svidník,  že  výsledky,  ta-
buľky,  úradné  správy,  ŽK, 
ČK, strelci gólov, rozpis zá-

pasov a  tlačiva OOFZ nájdu na stránke: 
www.vysledky.futbalovekluby.sk  alebo 
http://svidnik.obfz.futbalovekluby.sk /

Zápisnica  zo  zasadnutia  VV  a  Rady 
OOFZ Svidník dňa 24. 11. 2011.

1.Otvorenie.
2.Kontrola plnenia úloh  z predchá-

dzajúceho zasadnutia
- úlohy splnené 
- úloha pre komisiu R a DZ pripraviť 

seminár talent R do 20.12.2011
3.Správa  o  činnosti  Rady  VSFZ  – 

Brendza, Barvirčák, Piršč

Úradná správa č. 21. zo 
dňa 24. novembra 2011

- správa o činnosti odborných komi-
sií – Kovaľ, Bochnovič, Holub, Čonka

4.Schválenie  výsledkov  jesennej 
časti súťažného ročníka 2011/2012 

5.Správa o finančnej situácii OOFZ.
6.Termín  hodnotiacej  konferencie 

OOFZ Svidník - 14. 1. 2012 – hotel Rubín 
Svidník.

-  zasadnutie  VV  OOFZ  dňa 
14.12.2011 – príprava konferencie

7.  Schválila  zmenu  Stanov  OOFZ 
v súlade so Stanovami SFZ a VSFZ

-  upravené  Stanovy  OOFZ  sú  na 
stránke  http://svidnik.obfz.futbalo-
vekluby.sk

8.  Turnaj  rozhodcov  30.  12.  2011 
vo  Vranove  n/T  –  zodpovedný  P. 
Fedeš      OOFZ Svidník

Až v treťom kole šachisti ŠK Stropkov+Svidník získali víťazstvo. 
V prvých dvoch kolách sme nastúpili iba s troma hráčmi základnej 
zostavy,  čo  sa podpísalo pod vysoké prehry. V nedeľu 27.11.  sa 
nám proti ŠK Soľ darilo a po dobrých výkonoch dorastencov sa 
zrodilo tesné víťazstvo v pomere 4,5 : 3,5 v prospech domácich 

šachistov.
Víťazstvá zaznamenali: na 1. šachovnici Jozef Kmiť, na 3. Marek Kosť, 

5. Kamil Butala a remízy pridali na 4. Emil Frandofer, 6. Dávid Kosť, 7. 
Radoslav Paňko.

Kompletné výsledky a aktuálne poradie v GPX nájdete na www.strop-
kov-svidnik.chess.sk

Skvelý výsledok  vybojoval  na  turnaji  Grand  Prix  v  šachu  mládeže 
v Liptovskom Mikuláši, člen šachového krúžku ABC CVČ Eduard Paňko, keď 
ziskom 5,5 bodu obsadil 4. miesto z 77 žiakov a čo znamenalo prvenstvo 
v kategórii do 11. rokov. 

2.12. sa v MsKS uskutoční 2. kolo majstrovstiev okresu v šachu mláde-
že. Víťazi tohto kola získajú aj postup na krajské kolo SAŠŠ v Bardejove.

Šachy

III. liga skupina SEVEROVÝCHOD

IV.liga skupina ŠARIŠSKO – DUKLIANSKA

II. liga starší žiaci skupina VÝCHOD 

Pôvodne  plánované  stretnutie  vonku  odohrali  stropkov-
skí stolní tenisti kvôli poruche s kúrením v Belej nad Cirochou 
napokon na domácej palubovke. V nedeľu predpoludním však 
výhodu domáceho prostredia nedokázali  využiť  a opäť  smo-
liarsky prehrali, keď doplácali na závery rozhodujúcich piatych 

setov.
Výsledok: ŠK Orion Belá nad Cirochou - STMK Stropkov A 11:7 (Stolárik 

3,5; Bunda Pavol a Fiľarský po 1,5; Kočiš 0,5)

Štvrtoligové béčko cestovalo v nedeľu do Bzenova, kde na 
skúsený tím nestačili a domácim podľahli v pomere 14:4. Po 
jednom bode za Stropkov zaznamenali Hrušč, Malina, Kapa a 
Timan. 

V nasledujúcom kole privítajú oba stropkovské tímy súpe-
rov z Bardejova. Áčko nastúpi proti lídrovi 3.ligy Bardejovu B a béčko proti 
Bardejovu D. Zápasy sa odohrajú v nedeľu 4. decembra o o 10.00 hod.

15. novembra odohralo žiacke družstvo v Bracovciach tur-
naj, kde sa stretli so ZŠ Klenová a OKST Bracovce.

Výsledky: Klenová  -  Stropkov 6:4  (Regrút 3; Adamica 1). 
Bracovce  -  Stropkov  6:4  (Regrút  2;  Adamica  a  Leško  po  1). 
Nasledujúce kolo pokračuje ďalším turnajovým spôsobom

tentokrát  v 
Stropkove. Domáci 
budú  hostiť  tímy 
ŠKST  Zemplínske 
Hámre  a  ŠK  Orion 
Belá nad Cirochou. 
Zápasy sa odohrajú 
v sobotu 28. januá-
ra 2012 o 9.00 hod. 
v  telocvični  III.ZŠ 
v Stropkove.

-stmk-

Spoza zelených stolov
STOP Oľšavka - TJ Radoma 16:2 (Pašeň,  Milik  po  4,5; 

Grešlik 3,5; Harvilko 3; Forint 0,5 – Radomsky, Tchurik po 1) 
ŠŠK Centrál Svidník „E“ -STO Brusnica 11:7 ( Dudáš 3,5; Kosár, 
Petrík, Lažo po 2,5 – M. Antoš 3; J. J. Antoš 2; Ľ. Antoš, Palej po 
1) TJ ŠM Staškovce - Veterán Stropkov 13:5 ( Michľovič 4,5; 

Martin Maliňak 3,5; Marian Maliňak 2,5; Homza 1,5; Zavacky 1 – Mihok, 
Žanony po 2; Homoľa 1) STO Svidnička - STMK Stropkov „C“ Bokša 11:7 ( T. 
Noga 4,5; Kosť 2,5; Kozak, Vl. Noga po 2 –J. Bedruň 3,5; Smalik 3; B. Bedruň 
0,5) STMK Stropkov „D“ Tisinec - JMC Lužany pri Topli „B 1:17 ( Bunda 1- 
Sulinsky , J. Kočiš, Ľ. Kočiš po 4,5; Sabol 3,5) ŠŠK Centrál Svidník„D“ - JMC 
Lužany pri Topli „C“ 17:1 ( Baran, Kostelník, Štefanco po 4,5; Palko 3,5 – 
Rozkoš 1) ŠK Bokša.- GS Vyšný Hrabovec 9:9 ( P. Senaj 3,5; Skala, T. Senaj 
po 2; Mitruška 1; Rys 0,5 – Goč ml. 4,5; Goč st. 3,5; T. Bičej 1)

V deviatom kole , ktoré je na programe 02.12.2011(piatok) o 1730 hod 
sa stretnú:

TJ  Radoma  -  ŠŠK  Centrál  Svidník  „E“;  GS  Vyšný  Hrabovec  -TJ  ŠM 
Staškovce ; JMC Lužany pri Topli „B - STO Svidnička ; STMK Stropkov „C“ 
Bokša - ŠŠK Centrál 
Svidník„D“;  STO 
Brusnica  -STMK 
Stropkov  „D“ 
Tisinec; 

0 3 . 1 2 . 2 0 1 1 
o 1730 hod. JMC 
Lužany pri Topli „C“ 
- ŠK Bokša.

0 3 . 1 2 . 2 0 1 1 
o 1800 hod. Veterán 
Stropkov  -  STOP 
Oľšavka   -ku-

1. Svidnička 8 7 1 0 114:30 23
2. ŠŠK Centrál Svidník „D“ 8 6 1 1 108:36 21
3. ŠM Staškovce 8 5 3 0 94:50 21
4. ŠŠK Centrál Svidník „E“ 8 5 2 1 85:59 20
5. Brusnica 8 6 0 2 82:62 19
6. JMC Lužany pri Topli „B“ 8 5 0 3 93:51 18
7. Stropkov „C“ Bokša 8 4 1 3 80:64 17
8. GS V. Hrabovec 8 3 1 4 74 :70 15
9. STOP Oľšavka 8 3 1 4 73:71 15
10. ŠK Bokša 8 3 1 4 60:84 15
11.Stropkov „D“ Tisinec 8 1 1 6 37:107 11
12. Veterán Stropkov 8 1 0 7 41:103 10
13. TJ Radoma 8 0 1 7 35:109 9
14. JMC Lužany „C“ 8 0 1 7 32:112 9

Tabuľka

1. MSTK Sabinov 3 3 0 0 0 82:17 26:4 9
2. MŠK VSTK Vranov B 3 3 0 0 0 77:30 25:5 9
3. OKST Bracovce 3 2 1 0 0 77:31 22:8 8
4. ZŠ Klenová 3 2 1 0 0 65:40 20:10 8
5. STJ Družba Bardejov 3 2 0 1 0 74:31 21:9 7
6. STK Brezovica 3 2 0 1 0 55:48 16:14 7
7. ZŠ Sibírska Prešov 3 1 0 2 0 50:51 15:15 5
8.ŠK Orion Belá n/C 3 1 0 2 0 48:57 14:16 5
9. STMK Stropkov 3 1 0 2 0 43:66 10:20 5
10. ŠKST Zempl.Hámre 3 0 0 3 0 19:82 4:26 3
11. ŠŠK Centrál Svidník 3 0 0 3 0 18:85 4:26 3
12. ŠKP Prešov 3 0 0 3 0 15:85 3:27 3

Tabuľka

Tenisová liga ABC CVČ
Dňa 16. 11. 2011 pokračovala tenisová liga zápasmi 

2. kola. Výsledky sú nasledovné: Matúš Ličko - Jakub Tokarský 
6:1, Matej Vasilko - Kamil Smalik 6:3, Matej Sahajda - Richard 
Kitľan 6:0, Tomáš Gornaľ - Michal Zápotocký 6:3, Jakub Dovičák 

- Richard Kitľan 4:6
Tabuľka po 2. kole

1.Matej Sahajda  2  2  0  12:1  6
2.Richard Kitlan  3  2  1  12:14  6
3.Tomáš Gornaľ  2  2  0  13:9  5
4.Kamil Smalik  2  1  1  9:7  3
5.Matej Vasilko  2  1  1  10:9  3
6.Matúš Ličko  2  1  1  7:7  3
7.Jakub Tokarský  2  1  1  7:10  3
8.Jakub Dovičák  3  0  3  11:19  1
9.Michal Zápotocký  2  0  2  7:12  0

Začína halová liga
vo Svidníku

V nedeľu 4. decembra začína v športovej lige nový ročník 
Sportcentrum halovej futbalovej ligy. Do súťaže sa prihlási-
lo 13 mužstiev. Program prvého kola  je nasledujúci: 13.00 
Rovné-  Legionári,  14.00  Poslanci-Giboni,  15.00  Kimostav- 
Acta, 16.00 Sparta – Bizoni, 17.00 Galacticos - Ej-Ha, 18.00 

Merengues - D-stav. Fešáci majú voľno
Organizátor žiada prihlásené mužstvá o úhradu štartovného do 

2.12.2011. Súpisku je potrebné odovzdať do 4.12.2011.  -mb-
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Kreslený humor Miroslava Barvirčáka

Týždeň UNIVERSA FONTÁNA GALENOS   KAPPA   ELIXÍR Dr. Max PROXIMA
 Hlavná 1649       oproti  Hlavná 1544/65 Akad. Pavlova oproti nemocnici v nemocnici pri štvorobvode
 pri pošte    far. kostolu  obchodný dom

48. 2011 ————— ————— ————— ————— ————— ————— 28.11. - 4.12.
49. 2011 ————— ————— ————— ————— ————— 5.12. - 11.12. —————
50. 2011 12.12. - 18.12. ————— ————— ————— ————— ————— —————
51. 2011 ————— ————— ————— ————— 19.12. - 25.12. ————— —————
52. 2011 ————— ————— 26.12. - 1.1. ————— ————— ————— —————
01. 2012 ————— ————— —————   2.1. - 8.1. ————— ————— —————
02. 2012 —————  9.1. - 15.1. ————— ————— ————— ————— —————
03. 2012 ————— ————— 16.1.- 22.1. ————— ————— ————— —————

Rozpis pohotovostných služieb lekární v meste Stropkov

Stropkovské SPEKTRUM - vydáva SPEKTRUM Stropkov s.r.o., IČO: 31708617. Vychádza každý pondelok. Šéfredaktor: 
Peter Novák. Redaktorka:  Andrea Stupáková, inzercia: redaktori. Sadzba a grafika: Ing. Marián Kačur. Adresa redakcie: 
Námestie SNP 554/17, 091 01 Stropkov, tel.: 054/742 3895, 7181 017, 7181 018, mob.: 0907 534 180, E-mail: redakcia@
espektrum.sk, spektrum.stropkov@stonline.sk. Rozširuje Kapa - DAB, s.r.o., Slovenská pošta, a.s. a súkromní predajcovia. 
Uzávierka je každý piatok do 12.00 hod., pre športové spravodajstvo v nedeľu do 20.00 hod. Príspevky redakcia nevracia, tiež 
si vyhradzuje právo na úpravu rukopisov. Uverejnené články nemusia vyjadrovať stanoviská redakcie a vydavateľa. Regis-
trácia na MK SR pod  číslom EV 3741/09. Tlač: Rotaprint s.r.o. Košice podľa dodaných predlôh. Vydávateľ týždenníka Strop-
kovské Spektrum je členom Asociácie vydavateľov regionálnej tlače na Slovensku - AVRT a jej reklamnej siete REGIONET.

Starostka obce Tokajík sa týmto chce úprimne poďakovať firmám a jednot-
livcom, ktorí sa sponzorsky podieľali na uskutočnení spomienkového stretnutia 
18. - 19. 11. 2011

PLUS spol. s.r.o. Lipt.Mikuláš,
GRUND Vranov nad Topľou p. Jozef Tarkanič,
poslanec VÚC Prešov p. Miroslav Daňo,
PD Nižná Oľšava p. Dušan Zajaroš
pekáreň Maťaš,
predajňa potravín Tokajík p. Iveta Medvedzová,
PD Ondava Stropkov p. Ján Kušnír,
s. podnikateľ Peter Labanc Tokajík,
p. Slavomír Kreheľ Prešov,
p. Jozef Kačmár Tisinec,
kvetinárstvo p. Jozefíny Olčákovej Stropkov
múzeum SNP Banská Bystrica
Moje poďakovanie  patrí  aj  obecnému  zastupiteľstvu,  kuchárkam Aničke 

Jakubovej  z Tisinca a všetkým, ktorí  sa akokoľvek podieľali pri príprave spo-
mienkového stretnutia.

Pozvánka na Silvester 2011
Obec Staškovce a TJ Staškovce organizuje Silvester 2011 v kultúrnom 

dome. Poplatok na osobu je 20,- €. V cene je zahrnuté: prípitok, polievka, 
hlavné jedlo, druhé jedlo, občerstvenie, káva, pre štyroch účastníkov fľaša 
vína a fľaša alkoholu. Účastníkov bude zabávať hudobná skupina PROSPEKT. 
Prihlášky môžete zasielať osobne, písomne,  telefonicky do 20. 12. 2011. 
Korešpondenčná adresa: Obec Staškovce, Staškovce 73, 090 23 Havaj, tel: 
054 749 3322, mobil: 0918 527 422.

POZVÁNKA
Výbor Miestneho odboru Matice slovenskej v Stropkove srdečne po-

zýva všetkých matičiarov a priaznivcov Matice slovenskej na spomienkové 
stretnutie pri príležitosti 90. výročia úmrtia Pavla Országha Hviezdoslava, 
ktoré sa uskutoční dňa 29. novembra 2011 o 17.00 hod. v priestoroch reš-
taurácie Delta. Počas stretnutia bude aj slávnostné vyhodnotenie 1. roční-
ka autorskej súťaže tvorivosti Hviezdoslavov výtvarný a literárny Stropkov 
konanej v rámci projektu P. O. Hviezdoslav a Stropkov s finančnou podpo-
rou Matice slovenskej.         Výbor MO MS

Maturanti pozor!!!
Redakcia Stropkovského Spektra vyhlasuje už piaty ročník súťaže o naj-

krajší maturitný pozdrav. Môžu sa do nej zapojiť všetky maturitné a kon-
čiace ročníky stredných škôl v meste. Hodnotiť sa bude grafické a textové 
spracovanie,  ale  aj  nápaditosť  a  originalita.  O  víťazovi  súťaže  rozhodne 
porota zložená z členov a spolupracovníkov redakcie. Podobne ako v pre-
došlom, aj v tomto roku spustíme internetové hlasovanie, ktoré bude mať 
poradný hlas. Maturitné pozdravy môžete do redakcie doručiť buď osobne 
alebo poštou do konca roka 2011. Víťazná trieda bude odmenená zaujíma-
vými vecnými cenami.

Ďakujeme nadáciám
Združenie  na  pomoc  ľu-

ďom  s  mentálnym  postihnutím 
v  Stropkove  ďakuje  Nadácii  Tatra 

Banky  za  finančnú  podporu  rekon-
dičného  pobytu a  Slovenskej  hu-
manitnej  rade  v  spolupráci  s  Tesco 

Slovenská humanitná rada

Stores  Slovakia,  a.s.  za  finančnú 
podporu  liečebnej  rehabilitácie. 
Rehabilitačno-integračný  pobyt 
a masáže v Dome 
detí  Božieho 
milosrdenstva 
v Stropkove mali 
zámer dosiahnuť 
pozitívne  zmeny 
organizmu  detí 
so  zdravotným 
postihnutím  na  rôzne  zaťaženie, 
rozvíjať zachovalé funkcie telesných 

orgánov,  posilniť  imunitu  a  zdravú 
kondíciu.  Vďaka  podpore  Nadácie 
Tatra  Banky  a  Slovenskej  huma-

nitnej  rady 
v spolupráci 
s  Tesco  Stores 
Slovakia, a.s. sa 
nám  podarilo 
prispieť  k  zlep-
šeniu  zdravot-
ného  stavu 

detí  s  kombinovaným  postih-
nutím.  ZPMP v Stropkove

Starostka Tokajíka ďakuje


